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sa 16. sjednice Gradskog vije
održana 
u Komunalnoj pala

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio Tiziano Soši
HNS-ISU-ZELENI) koji je sjednici i predsjedavao.
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN
egregi consiglieri buon giorno,

OTVARAM 16. SJEDNICU GRADSKOG VIJE
LA 16ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su
Čakić opravdali izostanak sa današnje sjednice, dok su vije
Brajuha javili da će kasniti na sjednicu. 
   
PRISUTNI - ODSUTNI 
Rbr VIJEĆNIK 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV
3. IVAN NEKIĆ 
4. DIANA KUKIĆ DASKO
5. ARDEMIO ZIMOLO 
6. GORDANA FERENČIĆ 
7. MASSIMO BRAJUHA 
8. BRUNA JOVANOVIĆ 
9. TIZIANO SOŠIĆ 
10. JADRANKA ČERNJUL 
11. KRISTINA RABAR 
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ
13. REDŽEP RAIMOVIĆ 
14. DUNJA RAČIĆ 
15. MAURICIO LICUL 
16. ALKA STARAC 
17. ROBERTO FABRIS 
18. SANJA RADOLOVIĆ 
19.  SINIŠA GORDIĆ 
20. IGOR BELAS 
21. RADENKO OGNJENOVIĆ
22. MIRKO JURKIĆ 
23. IVONA GUDELJ 
24. PETAR ĆURIĆ 
25.  GORDANA ČAKIĆ 
Slijedom navedenog i uvidom u evidencijske listi
21 od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vije
dolaska vijećnika Massima Brajuhe tijekom 1. to
2. točke dnevnog reda, sjednici su prisustvovala 23 vije
  
 

S K R A Ć E N I Z A P I S N I K 
sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 

održana 05.06.2019.godine (srijeda) 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio Tiziano Sošić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule (IDS
ZELENI) koji je sjednici i predsjedavao. 

ĆNICI DOBAR DAN 
consiglieri buon giorno, 

OTVARAM 16. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - DICHIARO APERTA 

LA 16ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA 

ivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Diana Kukić
 opravdali izostanak sa današnje sjednice, dok su vijećnici Mauricio Licul i Massimo 

e kasniti na sjednicu.  

LISTA PRIMJEDBA

 IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić
STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   

IDS-ISU-ZELENI   
 DASKO IDS-ISU-ZELENI  odsutna

IDS-ISU-ZELENI   
 IDS-ISU-ZELENI   

IDS-ISU-ZELENI  
IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI.  

 IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI.  

SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI   
IDS-ISU-ZELENI  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS Umj.D.Feri
SDP-HSU-SDSS-HSLS Umj.S.Hrelja
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  

RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
HDZ  
HDZ  
HDZ  
ŽIVI ZID odsutna

Slijedom navedenog i uvidom u evidencijske listiće utvrđujem da je na 16. sjednici prisutan 
ćnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlu

nika Massima Brajuhe tijekom 1. točke dnevnog reda te Mauricia Licu
ke dnevnog reda, sjednici su prisustvovala 23 vijećnika. 
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, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule (IDS-

DICHIARO APERTA 

LA 16ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA  

nici Diana Kukić Dasko i Gordana 
nici Mauricio Licul i Massimo 

PRIMJEDBA 

B.Miletić-mirov.mandata  

odsutna 

Umj.D.Ferić-mir.mandata 
Umj.S.Hrelja-mir.mandata 

odsutna 
ujem da je na 16. sjednici prisutan 

e može pravovaljano odlučivati. Nakon 
ke dnevnog reda te Mauricia Licula tijekom 



 

OSTALI PRISUTNI: 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomo
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vije
LEONARD POROPAT, protokol Grada Pule
DAVOR SEBASTIJAN, informati
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno ure
INGRID BULIAN, zamjenica proč
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVI
IRENA PERUŠKO, zamjenica pro
JASMINA NINA KAMBER, proč
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada
NIKOLINA RADULOVIĆ, proč
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o. 
VESNA DUKIĆ, direktor Kaštijuna d.o.o. Pula
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o. 
DARKO BURŠIČ, direktor Monte Giro d.o.o. 
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinara d.o.o. Pula
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. Pula
IGOR ŠKATAR, direktor Pulapromet d.o.o.
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o.
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dje
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dje
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i 
GORDANA JEROMELA KAIĆ
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula film festivala
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Puč
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula
MILAN SEAD SOLDATIĆ, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule
PAOLO PELESK, zainteresirana javnost (savjet mladih)
 
POZDRAVLJA: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONA
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka
 I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA

- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik 
lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming
stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seg

il servizio live streaming dal sito della Città di Pola

- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI

 
 

Ć, pročelnik Ureda Grada Pule 
 GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 

ARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule
LEONARD POROPAT, protokol Grada Pule 
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar 

elnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
Ć čelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu

INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika UO za prost. uređenje, komunalni sustav i imovinu
Ć MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti

IRENA PERUŠKO, zamjenica pročelnice UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 

čelnik Službe za zastupanje Grada 
Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
Ć, direktor FRATARSKI d.o.o.  

, direktor Kaštijuna d.o.o. Pula 
tor Luke Pula d.o.o.  

, direktor Monte Giro d.o.o.  
, direktor Plinara d.o.o. Pula 

IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. Pula 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulapromet d.o.o. 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 

ektor Tržnice d.o.o. Pula 
, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula 

Ć, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 

TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
avnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 

, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 

Ć, ravnateljica Pula film festivala 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 

Ć, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
Ć, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule 

PAOLO PELESK, zainteresirana javnost (savjet mladih) 

a GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA

u. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA 

ELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città

ČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali

RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città

i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA

simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo nella 

sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming
tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in diretta tramite 

il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  
assieme agli altri OSPITI 
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lnika Grada Pule 

enje, komunalni sustav i imovinu 
enje, komunalni sustav i imovinu 

elnica UO za društvene djelatnosti 

IL SINDACO DI POLA 

ČELNIKA –  

Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 

i DIRETTORI delle società municipali 

i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città 

i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

interprete simultaneo nella 

sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na mrežnim 
uono sulla TV Nova o in diretta tramite 



 

PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
Poziv s materijalima za 16. sjednicu Gradskog vije
svibnja 2019. godine.  
Dana 31.05.2019. godine dostavljena je dopuna materijala za to
o provedenom savjetovanju sa javnoš
 
Prijedlozi akata i materijali za 16. sjednicu dostupni su vam n
Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje dostavljeno dana:

- 29.03.2019. Izvješće o radu Gradona
prosinca 2018. /sukladno članku 35.b Zakona o lokalnoj i podru

- dana 11.04.2019., 05.05.2019. i 03.06.2019. Izvješ
Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec ožujak, travanj i svibanj 2019. godine, 
/sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o prora
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu
Odbor za statut, Odbor za prostorno
financije, Odbor za izbor i imenovanja
tablet. 
 
Budući da nije zaprimljen drugi
glasanje DNEVNI RED 16. sjednice
21 točkom te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 21 glasom „
sjednice Gradskog vijeća.  
 

 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vije
3. Donošenje:  

a)  Zaključka o usvajanju Izvješ
komunalne infrastrukture za 2018. godinu

b) Zaključka o usvajanju Izvješ
infrastrukture za 2018. godine
4. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Prora
5. Donošenje Plana djelovanja u podru
6. Donošenje: 

a) Odluke o donošenju Akcijskog
Grad Pula-Pola 

b) Odluke o davanju prethodne
prilagodbe klimatskim promjenama
7. Donošenje: 

a) Odluke o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanisti
b) Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanisti
 
8. Donošenje Odluke o izradi IX. Izmjena i dopuna Generalnog urbanisti

Pule  i I. Izmjena i dopuna Urbanisti

ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 16. sjednicu Gradskog vijeća  dostavljen je vijeć

dostavljena je dopuna materijala za točke 19.a), b) i c) sa izvješ
o provedenom savjetovanju sa javnošću. 

Prijedlozi akata i materijali za 16. sjednicu dostupni su vam na tabletu i web stranici Grada 

nicima je na znanje dostavljeno dana: 
e o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. srpnja do 31. 

članku 35.b Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 
dana 11.04.2019., 05.05.2019. i 03.06.2019. Izvješća Gradonačelnika o korištenju sredstava 

čuna Grada Pule za mjesec ožujak, travanj i svibanj 2019. godine, 
lanku 57. stavka 3. Zakona o proračunu/ 

sjednicu razmatrali su te dali svoja mišljenja nadle
prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti

imenovanja te su vam izvješća o radu tih Odbora

drugi prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog
sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen 27. 
utvrđuje da je  

„ZA“, bez glasa „PROTIV“ usvojilo predlož

D N E V N I R E D 

ćenog zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća od 20.03.2019. 

ka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ure
komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

ka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
godine 

Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2018. godinu 
Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za Grad Pula

Akcijskog plana energetski održivog razvitka

prethodne suglasnosti za postupak donošenja Strategije
promjenama Grada Pula-Pola 

Odluke o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule
Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Marina Veruda" 

Odluke o izradi IX. Izmjena i dopuna Generalnog urbanistič
Pule  i I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Ribarska koliba"
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dostavljen je vijećnicima dana 27. 

ke 19.a), b) i c) sa izvješćima 

a tabletu i web stranici Grada 

Pola za razdoblje od 01. srpnja do 31. 
noj (regionalnoj) samoupravi  
elnika o korištenju sredstava 

una Grada Pule za mjesec ožujak, travanj i svibanj 2019. godine, 

nadležna radna tijela - 
djelatnosti, Odbor za plan i 

Odbora dostavljena na 

dnevnog reda, stavlja na 
27. svibnja 2019. sa 

ženi dnevni red 16. 

ća od 20.03.2019.  

a o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 

a o izvršenju Programa održavanja komunalne 

una Grada Pule za 2018. godinu  
ju prirodnih nepogoda za Grad Pula-Pola u 2019.g. 

razvitka (SEAP) - revizija 

Strategije s planom 

čkog plana Grada Pule 
đenja "Marina Veruda"  

Odluke o izradi IX. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada 
enja "Ribarska koliba" 



 

9. Donošenje: 
a) Odluke o isključ

k.č.5404/9 k.o. Pula  
b) Odluke o isključ

k.č. 779/20 k.o. Pula 
c) Odluke o isključ

253/3 k.o. Štinjan -  Nova 
10. Donošenje Odluke o sklapanju Ugovora o ure

izgradnje i opremanja poduzetnič
11. Donošenje Odluke o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svr

građevina infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2. 
skupine, rekonstrukcija crpne stanice južne pulske rivijere
12. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama
13. Donošenje Zaključka o prihva
2019. godine 
14. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2018. 
godinu:  

a) Dječji vrtić Pula 
b) Dječji vrtić „Mali svijet“ 
c) Dječji vrtić–Scuola dell'
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
e) Pučko otvoreno uč
f) Sportska zajednica Grada Pule
g) Gradska knjižnica i 
h) Istarsko narodno kazalište
i) Pula Film Festival 
j) Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješ

Upravnog  
 vijeća Javne  vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. godine

15. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna 
Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda 
16. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske 
knjižnice i čitaonice  
17. Donošenje: 

a) Rješenja o razrješenju predsjednika i 
čitaonice Pula 

b) Rješenja o imenovanju predsjednika i 
čitaonice Pula 
18. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o raspore
aktivnosti političkih stranaka u Gradskom vije
19. Donošenje: 

a) Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Srednjoro
davanja koncesija za razdoblje 2019. 

b) Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 
godinu 
c) Odluke o donošenju Ob
svrhu gospodarskog korištenja postoje
20.  Donošenje Rješenja o imenovanju Stru

dobru na području Grada Pula

Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op

Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u opć

Odluke o isključenju neketnine iz statusa javnog dobra u opć

Donošenje Odluke o sklapanju Ugovora o uređenju međusobnih prava i obveza u vezi 
izgradnje i opremanja poduzetničkog centra „Co-working Pula“ 

Donošenje Odluke o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svr
evina infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2. 

skupine, rekonstrukcija crpne stanice južne pulske rivijere 
Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama 

čka o prihvaćanju Odluke Vlade Republike Hrvatske od 23. svibnja 

čka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2018. 

ć Pula  
ć „Mali svijet“  

Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula - Pola 
Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 

ko otvoreno učilište Pula  
Sportska zajednica Grada Pule 
Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
Pula Film Festival  

asne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješ

a Javne  vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. godine
čka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna 

ra za rehabilitaciju Veruda – Pula  
čka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske 

a) Rješenja o razrješenju predsjednika i člana Upravnog vijeća Gradske knjižnice i 

Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Gradske knjižnice i 

Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 
kih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2019. godinu

Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana 
davanja koncesija za razdoblje 2019. – 2021. godine 

Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 

Odluke o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja postojeće brodogradilišne luke Tehnomont 

Donošenje Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom 
čju Grada Pula-Pola 
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enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi-

enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - dio 

enju neketnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - k.č. 

usobnih prava i obveza u vezi 

Donošenje Odluke o davanju na posebnu upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje 
evina infrastrukturne namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih voda, 2. 

anju Odluke Vlade Republike Hrvatske od 23. svibnja 

ka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2018. 

asne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješće o radu 

a Javne  vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. godine 
ka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna 

ka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske 

ća Gradske knjižnice i 

ća Gradske knjižnice i 

ivanju sredstava za financiranje 
Pola za 2019. godinu 

čnog (trogodišnjeg) plana 

Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 

avijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 
e brodogradilišne luke Tehnomont - Pula  

nog povjerenstva za koncesije na pomorskom 



 

21. Donošenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda
Grada Pule 

 
 
 
AD - 1. VIJEĆNIČKA PITANJA
 
Na 15. sjednici nisu stigli postaviti
postavljat će pitanja prema slijede

1. Alka Starac 
2. Valter Boljunčić 
3. Sanja Radolović 
4. Elena Gattoni-Stepanov
5. Roberto Fabris 
6. Ardemio Zimolo 
7. Siniša Gordić 
8. Gordana Ferenčić 
9. Igor Belas 
10. Bruna Jovanović 
11. Radenko Ognjenović 
12. Jadranka Černjul 
13. Mirko Jurkić 
14. Kristina Rabar 
15. Redžep Raimović 
16. Dunja Račić 
17. Ivan Nekić 

 
 
ALKA STARAC: 
 Zahvaljujem. 
 Dobar večer svima, buona sera a tutti.
 Ja bih postavila pitanje za pro
komunalni sustav i imovinu, gospodinu Giordanu Škufli
vrtića od 4.05 Polikarp - Sisplac u Kochevoj ulici. O tome se govori ve
postoje i neki planovi i posljednje objašnjenje koje je dano 2015. godine u velja
pročelnika Prhata, bilo je da je zapelo oko imovinskih odnosa oko zemlji
dio u vlasništvu države. Moje pitanje je da li se to riješilo, ako nije zbog 
počinje izgradnja vrtića. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelnici Elviri Krizmani
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVI
 Dobar da svima. 
 Zahvaljujem na pitanju.
 Naime, što se tiče gradnje dje
za ovu godinu sredstva za izgradnju vrti

šenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda

PITANJA 

postaviti vijećničko pitanje vijećnici, koji danas
slijedećem redoslijedu: 

Stepanov 

er svima, buona sera a tutti. 
Ja bih postavila pitanje za pročelnika Upravnog odjela za prostorno ure

komunalni sustav i imovinu, gospodinu Giordanu Škufliću, a odnosi se na izgradnju dje
Sisplac u Kochevoj ulici. O tome se govori već više od 10 godina, 

postoje i neki planovi i posljednje objašnjenje koje je dano 2015. godine u velja
elnika Prhata, bilo je da je zapelo oko imovinskih odnosa oko zemljišta od kojih je jedan 

dio u vlasništvu države. Moje pitanje je da li se to riješilo, ako nije zbog 

čelnici Elviri Krizmanić Marijanović. 

MARIJANOVIĆ: 

Zahvaljujem na pitanju. 
če gradnje dječjeg vrtića kako stoji, u ovom trenutku nisu predvi

za ovu godinu sredstva za izgradnju vrtića obzirom da su za djecu na tom dijelu grada 
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šenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

danas imaju prednost, a 

elnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
u, a odnosi se na izgradnju dječjeg 

Sisplac u Kochevoj ulici. O tome se govori već više od 10 godina, 
postoje i neki planovi i posljednje objašnjenje koje je dano 2015. godine u veljači od 

šta od kojih je jedan 
dio u vlasništvu države. Moje pitanje je da li se to riješilo, ako nije zbog čega nije i kada 

a kako stoji, u ovom trenutku nisu predviđena 
a obzirom da su za djecu na tom dijelu grada 



 

pokrivene sve potrebe i sva su djeca upisana, zna
kojem drugom dijelu grada, tako da nisu predvi
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Alka Starac imate rije
 
ALKA STARAC; 
 Što se tiče upisanosti djece, znamo da dobar dio roditelja koji žive na podru
Mjesnog odbora Sv. Polikarp 
none, bake itd., a dio roditelja upisuju ih u druge vrti
to samo po sebi nije dano u obrazloženju. Osim toga ve
ciljano kao vrtić sa svim prate
igralištima, sanitarnim čvorom koji su prilago
dobro došao i bio bi neophodno potreban jedan kvalitetan sagra
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Zamjenik Gradonačelnika, gospodin Robert Cvek, dodatno bi odgovorio na dopunsko pitanje.
 
ROBERT CVEK: 
Poštovani predsjedniče Gradsko
nadovezati se na ovaj odgovor naše pro
vijećnice Alke Starac. Zaista imamo potrebu istaknuti situaciju što se ti
gradske vrtiće na način da istaknemo da na razini cijele Republike Hrvatske postotak upisa je 
najveći. Žalim istaknuti izvrsnu suradnju sa privatnim dje
djeca koja zadovoljavaju uvjete i drugim gradskim odlukama imaju svoje mjesto u vrti
proteklom razdoblju smo izgradili vrti
mjestima gdje je zaista bilo potrebno da proširimo našu mrežu vrti
zaista uvjete koji su potrebni da budu u vrti
bliskoj budućnosti, definitivno se može razmišljati o njoj, ali u ovoj trenutnoj situaciji kada 
apsolutno sva djeca koja zadovoljavaju uvjete odnosno roditelji koji zadovoljavaju uvjete 
imaju mjesto u našim vrtićima. Imamo izvrsnu suradnju
da je u ovom trenutku nepotrebno graditi i insistirati na gradnji novog vrti
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Valter Boljunčić
 
VALTER BOLJUNČIĆ: 
 Hvala. 
 Dobar večer svima. 
 Imam dva pitanja. Jedno je za pro
donesene mjere pomoći poduzetnicima, a znaju
dosadašnje, zanima me ukratko ako možete kazati o tim mjerama, koji je interes poduzetnika 
za te mjere, na koji način oni mogu ostvariti svoje pravo na bespovratna sr

su djeca upisana, znači, nemamo liste čekanja u tom ili u bilo 
kojem drugom dijelu grada, tako da nisu predviđena sredstva za izgradnju dječ

Kolegice Alka Starac imate riječ. 

anosti djece, znamo da dobar dio roditelja koji žive na podru
Mjesnog odbora Sv. Polikarp – Sisplac svoju djeca uopće nisu upisali u vrtić
none, bake itd., a dio roditelja upisuju ih u druge vrtiće u udaljenim dijelovima grada, tako da 
o samo po sebi nije dano u obrazloženju. Osim toga veći dio vrtića niti jedan nije gra

 sa svim pratećim sadržajima sa dovoljnim kvadraturom, sa okolnim 
čvorom koji su prilagođeni dječjem uzrastu. Prema tome svak

dobro došao i bio bi neophodno potreban jedan kvalitetan sagrađen dječji vrtić

elnika, gospodin Robert Cvek, dodatno bi odgovorio na dopunsko pitanje.

če Gradskog vijeća, poštovani vijećnici, ja imam samo potrebu 
nadovezati se na ovaj odgovor naše pročelnice i na ponovno postavljeno pitanje uvažene 

nice Alke Starac. Zaista imamo potrebu istaknuti situaciju što se tiče upisa djece u naše 
n da istaknemo da na razini cijele Republike Hrvatske postotak upisa je 

i. Žalim istaknuti izvrsnu suradnju sa privatnim dječjim vrtićima gdje apsolutno sva 
djeca koja zadovoljavaju uvjete i drugim gradskim odlukama imaju svoje mjesto u vrti

teklom razdoblju smo izgradili vrtiće i na Velom Vrhu i „Zvjezdice“, zna
mjestima gdje je zaista bilo potrebno da proširimo našu mrežu vrtića, a da bi djeca imala 
zaista uvjete koji su potrebni da budu u vrtićima. Iz tog razloga izgradnja novo

nosti, definitivno se može razmišljati o njoj, ali u ovoj trenutnoj situaciji kada 
apsolutno sva djeca koja zadovoljavaju uvjete odnosno roditelji koji zadovoljavaju uvjete 

ćima. Imamo izvrsnu suradnju sa Udrugom privatnih vrti
da je u ovom trenutku nepotrebno graditi i insistirati na gradnji novog vrti

Kolega Valter Boljunčić možete postaviti pitanja. 

Imam dva pitanja. Jedno je za pročelnicu gospođu Vesnu Sajić, buduć
ći poduzetnicima, a znajući da će biti nove mjere u odnosu na 

dosadašnje, zanima me ukratko ako možete kazati o tim mjerama, koji je interes poduzetnika 
čin oni mogu ostvariti svoje pravo na bespovratna sredstva.
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čekanja u tom ili u bilo 
ena sredstva za izgradnju dječjeg vrtića.  

anosti djece, znamo da dobar dio roditelja koji žive na području 
e nisu upisali u vrtić, nego je čuvaju 

e u udaljenim dijelovima grada, tako da 
ća niti jedan nije građen 

im sadržajima sa dovoljnim kvadraturom, sa okolnim 
jem uzrastu. Prema tome svakako bi 

čji vrtić. 

elnika, gospodin Robert Cvek, dodatno bi odgovorio na dopunsko pitanje. 

nici, ja imam samo potrebu 
elnice i na ponovno postavljeno pitanje uvažene 

če upisa djece u naše 
n da istaknemo da na razini cijele Republike Hrvatske postotak upisa je 

ćima gdje apsolutno sva 
djeca koja zadovoljavaju uvjete i drugim gradskim odlukama imaju svoje mjesto u vrtiću. U 

e i na Velom Vrhu i „Zvjezdice“, znači, vrtiće na 
ća, a da bi djeca imala 

ima. Iz tog razloga izgradnja novog vrtića u nekoj 
nosti, definitivno se može razmišljati o njoj, ali u ovoj trenutnoj situaciji kada 

apsolutno sva djeca koja zadovoljavaju uvjete odnosno roditelji koji zadovoljavaju uvjete 
sa Udrugom privatnih vrtića i mislim 

da je u ovom trenutku nepotrebno graditi i insistirati na gradnji novog vrtića na Sisplacu. 

ć, budući da su nedavno 
e biti nove mjere u odnosu na 

dosadašnje, zanima me ukratko ako možete kazati o tim mjerama, koji je interes poduzetnika 
edstva. 



 

 A drugo pitanje se odnosi na pro
Približava se kraj školske godine, a time i školski praznici, logi
obnovu i renoviranje škola da bi se podigla kvaliteta u
su stvari, koji su planovi za ovo ljeto za narednu školsku godinu.
  Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ pročelnici Vesni Saji
 
VESNA SAJIĆ: 
  Dobar dan. Pozdravljam sve prisutne.
 Grad Pula je i ove godine osigurao 1.000.000,00 kuna za potpore poduzetnicima kao i 
ranijih godina i na taj način zapravo želimo zapravo olakšati poslovanje našim poduzetnika 
odnosno potaknuti sve one koji imaju namjere da krenu u poduzetništvo odnosno oni koji ve
rade da kroz paket od 9 mjera koje smo ove godine osigurali da mogu ostvariti bespovratna 
sredstva i samim tim olakšati svoje poslovanje. 
 Sredstva se dodjeljuju za novoosnovane tvrtke, za nabavku opreme te za 
zapošljavanje, ulaganje u standarde kvalitete
naglasak na prerađivačkoj industriji. A uveli smo i jednu novu mjeru, a to je potpora IT 
sektoru. Na taj način zapravo želimo potaknuti razvoj gradnje odnosno visokotehnološki 
razvoj tvrtki, tako da samo nji
potporu. 
 Od kada je objavljen poziv, nekih petnaest dana, dobili smo ve
današnjim danom u iznosu od gotovo 430.000,00 kuna. Zna
u zahtjevima za dodjelu potpora, tako da bi i ovim putem pozvala sve poduzetnike i sve one 
koji imaju namjeru otvoriti ili su otvorili tvrtku ove godine odnosno krajem prošle godine da 
se jave i u slučaju nekih nejasnoć
mi im ponuditi tu potrebnu pomo
objašnjenja ukoliko im je potrebno.
 Prošle godine su sredstva za potpore korištena u maksimalnom iznosu od skoro sav 
iznos od 1.000.000,00 kuna za nešto više od 80
kontinuirano ulaže u razvoj malog gospodarstva i pomo
pomognemo u njihovom poslovanju. Hvala.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Vezano za drugo pitanje dajem rije
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVI
 Zahvaljujem na pitanju.
 I ove godine tradicionalno Grad Pula 
kapital koji planiramo za ovo ljeto, je u Osnovnoj školi Stoja. Naime, zamijenit 
stolariju vanjsku kao i obnoviti fasadu škole. Cijela investicija se procjenjuje na nekih 
6.000.000,00 kuna. Također ć
rasvjetu. 
Osim toga, pored investicijskog oglašavanja koje planiramo, ove godine u Osnov
Tone Peruška planiramo reparirati zid koji je na samom ulazu u školu. A kod Osnovne škole 
Veruda planiramo izraditi novu pješa
školskoga igrališta. To će biti napravljeno da bi susjedi mogli la

A drugo pitanje se odnosi na pročelnicu gospođu Elviru Krizmani
Približava se kraj školske godine, a time i školski praznici, logično je vrijeme kada se ulaže u 
obnovu i renoviranje škola da bi se podigla kvaliteta učeničkog standarda, pa me zanima koje 
su stvari, koji su planovi za ovo ljeto za narednu školsku godinu. 

čelnici Vesni Sajić da odgovori na prvo pitanje. 

Dobar dan. Pozdravljam sve prisutne. 
je i ove godine osigurao 1.000.000,00 kuna za potpore poduzetnicima kao i 

čin zapravo želimo zapravo olakšati poslovanje našim poduzetnika 
odnosno potaknuti sve one koji imaju namjere da krenu u poduzetništvo odnosno oni koji ve
rade da kroz paket od 9 mjera koje smo ove godine osigurali da mogu ostvariti bespovratna 
sredstva i samim tim olakšati svoje poslovanje.  

Sredstva se dodjeljuju za novoosnovane tvrtke, za nabavku opreme te za 
zapošljavanje, ulaganje u standarde kvalitete, nastupanje na manifestacijama. I ove godine je 

čkoj industriji. A uveli smo i jednu novu mjeru, a to je potpora IT 
in zapravo želimo potaknuti razvoj gradnje odnosno visokotehnološki 

razvoj tvrtki, tako da samo njima nalaže se odnosno da kroz poslovnu mjeru mogu ostvariti 

Od kada je objavljen poziv, nekih petnaest dana, dobili smo već
današnjim danom u iznosu od gotovo 430.000,00 kuna. Znači, gotovo polovina iznosa je ve

jelu potpora, tako da bi i ovim putem pozvala sve poduzetnike i sve one 
koji imaju namjeru otvoriti ili su otvorili tvrtku ove godine odnosno krajem prošle godine da 

aju nekih nejasnoća mogu se slobodno javiti u naš Upravni odjel, tako da 
mi im ponuditi tu potrebnu pomoć kako za popunjavanje zahtjeva, tako i za dodatna 
objašnjenja ukoliko im je potrebno. 

Prošle godine su sredstva za potpore korištena u maksimalnom iznosu od skoro sav 
iznos od 1.000.000,00 kuna za nešto više od 80-tak potpora. Tako da je sve godine Grad Pula 
kontinuirano ulaže u razvoj malog gospodarstva i pomoć našim sugra
pomognemo u njihovom poslovanju. Hvala. 

Vezano za drugo pitanje dajem riječ pročelnici Elviri Krizmanić Ma

Ć MARIJANOVIĆ: 
Zahvaljujem na pitanju. 
I ove godine tradicionalno Grad Pula će ulagati u osnovne škole i dječ

kapital koji planiramo za ovo ljeto, je u Osnovnoj školi Stoja. Naime, zamijenit 
u vanjsku kao i obnoviti fasadu škole. Cijela investicija se procjenjuje na nekih 

đer ćemo ugraditi video nadzor u školu, isto tako i sigurnosnu 

Osim toga, pored investicijskog oglašavanja koje planiramo, ove godine u Osnov
Tone Peruška planiramo reparirati zid koji je na samom ulazu u školu. A kod Osnovne škole 
Veruda planiramo izraditi novu pješačku stazu koja vodi oko terena od susjednih zgrada do 

će biti napravljeno da bi susjedi mogli lakše obilaziti te školske terene, 
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u Elviru Krizmanić Marijanović. 
no je vrijeme kada se ulaže u 

a, pa me zanima koje 

je i ove godine osigurao 1.000.000,00 kuna za potpore poduzetnicima kao i 
in zapravo želimo zapravo olakšati poslovanje našim poduzetnika 

odnosno potaknuti sve one koji imaju namjere da krenu u poduzetništvo odnosno oni koji već 
rade da kroz paket od 9 mjera koje smo ove godine osigurali da mogu ostvariti bespovratna 

Sredstva se dodjeljuju za novoosnovane tvrtke, za nabavku opreme te za 
, nastupanje na manifestacijama. I ove godine je 

koj industriji. A uveli smo i jednu novu mjeru, a to je potpora IT 
in zapravo želimo potaknuti razvoj gradnje odnosno visokotehnološki 

ma nalaže se odnosno da kroz poslovnu mjeru mogu ostvariti 

Od kada je objavljen poziv, nekih petnaest dana, dobili smo već 37 zahtjeva sa 
i, gotovo polovina iznosa je već 

jelu potpora, tako da bi i ovim putem pozvala sve poduzetnike i sve one 
koji imaju namjeru otvoriti ili su otvorili tvrtku ove godine odnosno krajem prošle godine da 

a mogu se slobodno javiti u naš Upravni odjel, tako da ćemo 
 kako za popunjavanje zahtjeva, tako i za dodatna 

Prošle godine su sredstva za potpore korištena u maksimalnom iznosu od skoro sav 
otpora. Tako da je sve godine Grad Pula 

 našim sugrađanima da im 

ć Marijanovi. 

e ulagati u osnovne škole i dječje vrtiće. Naime, 
kapital koji planiramo za ovo ljeto, je u Osnovnoj školi Stoja. Naime, zamijenit ćemo cijelu 

u vanjsku kao i obnoviti fasadu škole. Cijela investicija se procjenjuje na nekih 
emo ugraditi video nadzor u školu, isto tako i sigurnosnu 

Osim toga, pored investicijskog oglašavanja koje planiramo, ove godine u Osnovnoj školi 
Tone Peruška planiramo reparirati zid koji je na samom ulazu u školu. A kod Osnovne škole 

ku stazu koja vodi oko terena od susjednih zgrada do 
kše obilaziti te školske terene, 



 

a za djecu koja idu u Osnovnu školu Veruda izgradit 
pristup starom školskom igralištu. Osim toga, u Školi za odgoj i obrazovanje planiramo izradu 
rampe kojom će se omogućiti lakši pristup
igralište. 

Pored ulaganja u osnovne škole planiramo tako
krajem 2018. godine Dječji vrtić
obrazovanja za podizanje standarda u vrti
dokumentacije s time da su dobili sredstva u iznosu od 25.000,00 kuna s tim da je d
25.000,00 kune koje je bilo potrebno za izradu projektne dokumentacije dao Grad Pula. i 
osigurali smo to 2019. godine 600.000,00 kuna u Prora
Do sada Dječiji vrtić Rin Tin Tin koristi staru na lož ulje i sada 
koja je osigurao Grad Pula, preć
biti gotovi radovi. Doista gradski plin 
samo prostora, nego i na grijanju v
Što se tiče Dječjeg vrtića „Mali svijet“ tu je planiranje sanitarnog 
Dječjem vrtiću „Ribice“ planiraju se isto tako radovi koji se odnose na radove stolarije koji 
se isto tako odraditi ove godine.
Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Valter Boljunčić
/V. Boljunčić:Zadovoljan sam s odgovorima/.

Kolegica Sanja Radolović
 
SANJA RADOLOVIĆ: 
 Dobar dan svima. Hvala vam predsjedni
 Ja bih imala dva pitanja.
 Prvo pitanje za pročelnika Giordana Škufli
 Imali smo prilike vidjeti, pro
svim stanovnicima Istarske županije odnosno onima koji su taj dan kupili tisko
Istre. Mene zanima zašto je priru
izdanju Glasa Istre, tko je donio odluku da se to tiska, u koliko se to primjeraka tiskalo i tko je 
to financirao i zašto je primjerice netko iz Umaga, Rovi
tiskano iz Glasa Istre Priručnik za parkiranje u gradu Puli.
 I drugo pitanje za Gradona
što ova gradska vlast trenutač
koji su dobili otkaz, da li imate nekakve informacije sa Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, 
koliko se radnika prijavilo na burzu rada, koja su to zanimanja i kakvo je strateško 
promišljanje ovog grada i gradske vlasti na ra
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelniče Škufliću možete ogovoriti na prvo pitanje
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 

Navedeni materijal koji ste naveli i
direktor Bojanić, te on može pismeno odgovoriti detaljno na ovo pitanje koje ste postavili. Te 
podatke nemam, međutim, č

a za djecu koja idu u Osnovnu školu Veruda izgradit će se stube s kojima 
pristup starom školskom igralištu. Osim toga, u Školi za odgoj i obrazovanje planiramo izradu 

e se omogućiti lakši pristup osobama slabije pokretljivosti kao i školsko 

Pored ulaganja u osnovne škole planiramo također i ulaganja i u dječ
čji vrtić Rin Tin Tin se prijavio na natječaj Ministarstva znanosti i 

obrazovanja za podizanje standarda u vrtićima, tako da su dobili sredstva za izradu projektne 
dokumentacije s time da su dobili sredstva u iznosu od 25.000,00 kuna s tim da je d
25.000,00 kune koje je bilo potrebno za izradu projektne dokumentacije dao Grad Pula. i 
osigurali smo to 2019. godine 600.000,00 kuna u Proračun da bi se izgradila nova kotlovnica. 

ć Rin Tin Tin koristi staru na lož ulje i sada će, zahvaljuju
koja je osigurao Grad Pula, preći na ekonomičnije plinsko grijanje. Slijedeć
biti gotovi radovi. Doista gradski plin će biti učinkovitiji, puno će se uštedjeti na grijanju, ne 
samo prostora, nego i na grijanju vode. A isto tako će biti ekološki prihvatljivije.

ća „Mali svijet“ tu je planiranje sanitarnog čvora i hodnika u vrti
u „Ribice“ planiraju se isto tako radovi koji se odnose na radove stolarije koji 

ko odraditi ove godine. 

Kolega Valter Boljunčić imate riječ. 
:Zadovoljan sam s odgovorima/. 

Kolegica Sanja Radolović imate riječ. 

Dobar dan svima. Hvala vam predsjedniče na danoj riječi. 
Ja bih imala dva pitanja. 

čelnika Giordana Škuflića. 
Imali smo prilike vidjeti, pročitati prigodnu knjižicu Pula Parkinga koja je podijeljena 

svim stanovnicima Istarske županije odnosno onima koji su taj dan kupili tisko
Istre. Mene zanima zašto je priručnik za parkiranje Grada Pule podijeljen u tom tiskanom 
izdanju Glasa Istre, tko je donio odluku da se to tiska, u koliko se to primjeraka tiskalo i tko je 
to financirao i zašto je primjerice netko iz Umaga, Rovinja, Poreča, Buzeta, morao dobiti 

čnik za parkiranje u gradu Puli. 
I drugo pitanje za Gradonačelnika Grada Pule, gospodina Borisa Mileti

što ova gradska vlast trenutačno konkretno čini po pitanju 1100 otkaza radnic
koji su dobili otkaz, da li imate nekakve informacije sa Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, 
koliko se radnika prijavilo na burzu rada, koja su to zanimanja i kakvo je strateško 
promišljanje ovog grada i gradske vlasti na račun toga kako ćemo pomoći tih 1100 obitelji.

ću možete ogovoriti na prvo pitanje 

Navedeni materijal koji ste naveli i spomenuli štampao je kolega iz Pula Parkinga, 
, te on može pismeno odgovoriti detaljno na ovo pitanje koje ste postavili. Te 

đutim, činjenica je da je to takav jedan materijal koji sadrži masu 
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e se stube s kojima će se olakšati 
pristup starom školskom igralištu. Osim toga, u Školi za odgoj i obrazovanje planiramo izradu 

osobama slabije pokretljivosti kao i školsko 

er i ulaganja i u dječje vrtiće. Naime, 
čaj Ministarstva znanosti i 

ima, tako da su dobili sredstva za izradu projektne 
dokumentacije s time da su dobili sredstva u iznosu od 25.000,00 kuna s tim da je drugih 
25.000,00 kune koje je bilo potrebno za izradu projektne dokumentacije dao Grad Pula. i 

un da bi se izgradila nova kotlovnica. 
, zahvaljujući sredstvima 

nije plinsko grijanje. Slijedeći tjedan bi trebali 
će se uštedjeti na grijanju, ne 

e biti ekološki prihvatljivije. 
čvora i hodnika u vrtiću, a u 

u „Ribice“ planiraju se isto tako radovi koji se odnose na radove stolarije koji će 

itati prigodnu knjižicu Pula Parkinga koja je podijeljena 
svim stanovnicima Istarske županije odnosno onima koji su taj dan kupili tiskovinu Glasa 

nik za parkiranje Grada Pule podijeljen u tom tiskanom 
izdanju Glasa Istre, tko je donio odluku da se to tiska, u koliko se to primjeraka tiskalo i tko je 

ča, Buzeta, morao dobiti 

elnika Grada Pule, gospodina Borisa Miletića. Zanima me 
ini po pitanju 1100 otkaza radnicima Uljanika 

koji su dobili otkaz, da li imate nekakve informacije sa Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, 
koliko se radnika prijavilo na burzu rada, koja su to zanimanja i kakvo je strateško 

ći tih 1100 obitelji. 

spomenuli štampao je kolega iz Pula Parkinga, 
, te on može pismeno odgovoriti detaljno na ovo pitanje koje ste postavili. Te 

injenica je da je to takav jedan materijal koji sadrži masu 



 

informacija, koji je pogodan i prikladan i za naše gra
poželjan. Nama je drago da je to tako bilo i 
Pule, ako su to dobili, imali su samo jednu korist, jedan benefit, jer su mogli dobiti 
informaciju o našem gradu po bilo kojoj osnovi. Prema tome 
hvalevrijedna inicijativa koja je samo pomogla i svim onim gra
naš grad, a da onima koji ne dolaze u naš grad, dobit 
 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelniče možete odgovoriti na drugo pitanje.
 
BORIS MILETIĆ: 

Hvala predsjedniče, uvažene vije
giorno a tutti. Ja bih pokušao dati jedan odgovor na postavljeno 
onda bih zamolio našu voditeljicu tima, gospo
program i mjere koje je ovaj grad pripremio za djelatnike koji su zaposlenici ili su bili 
zaposlenici Uljanik grupe. 
 Kada govorimo što smo 
normalno i sa Istarskom županijom i Istarskom razvojnom agencijom. Tri smjera mjera koje 
se tiču djelatnika koji imaju potrebu za pomo
 Jedan je onaj klasičan program kojeg nudimo i što smo 
Grada Pule, odnosi se na program odre
mogućnost do školovanja, prekvalifikacije, dakle, za one djelatnike koji misle da bi mogli 
zanimanje pronaći na tržištu rada uz potrebnu ed
strane gradske uprave i u suradnji s našom Razvojnom agencijom, a koji se ti
projekt mjera poticaja za zapošljavanje, samozapošljavanje, uvo
dakle, čitav onaj set mjera koji
u tom smjeru. 
 Nadalje, osnovali smo taj naš tim ljudi unutar gradske uprave koji su zaduženi, ne 
samo za komunikaciju sa svim drugim javnim službama državne nadležnosti, ve
djelatnicima i to će kolegica Peruško kao voditelj mo

S druge strane ono što mogu informirati ovo Gradsko vije
kolega Župan Valter Flego i ja imali jedan razgovor sa predstavnicima ste
upraviteljima društava u sastavu
stečajnih upravitelja ili njihovih ovlaštenika o tome kako taj proces prolazi i držim da je, kao 
što smo to govorili proteklih ve
nadležnog ministarstva, jer upravo o tome ovisi na koji 
stečaja postupati sa društvima.

Znamo da u brodogradilištu imamo odre
moguće unutar brodogradilišta dovršiti, da se na taj na
smislu proizvodnih djelatnosti i da se kroz taj postupak normalno može razmišljati i na na
kako ugovoriti i nove poslove, jer jedino odre
smislu budućeg opstanka i proizvodnje mog
proizvodnju, industrijsku proizvodnju u našem gradu, a da bismo o
proizvodnju logično je da je za to neophodno imati i kvalificiranu radnu snagu koja to može 
činit. Prema tome danas je apsolutno
plaćanjem protestiranih jamstava bio kudikamo manje za porezne obveznike da se osiguralo 
ono što smo i mi i sindikati cijelo vrijeme govorili, a to je me
izgradnje brodova, a ne da se dozvoli iskakanje iz ugovora i nakon toga normalno 
protestiranje izdanih državnih jamstava od strane brodonaru

i prikladan i za naše građane i za one koji dolaze u naš grad je 
poželjan. Nama je drago da je to tako bilo i činjenica da oni građani i turisti koji su van grada 
Pule, ako su to dobili, imali su samo jednu korist, jedan benefit, jer su mogli dobiti 

aciju o našem gradu po bilo kojoj osnovi. Prema tome činjenica je da je to jedna 
hvalevrijedna inicijativa koja je samo pomogla i svim onim građanima i gostima koji dolaze u 
naš grad, a da onima koji ne dolaze u naš grad, dobit će informaciju o našem gradu

če možete odgovoriti na drugo pitanje. 

če, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, dobar dan svima, buon 
Ja bih pokušao dati jedan odgovor na postavljeno pitanje vijeć

onda bih zamolio našu voditeljicu tima, gospođu Irenu Peruško, da detaljnije obrazloži 
program i mjere koje je ovaj grad pripremio za djelatnike koji su zaposlenici ili su bili 

Kada govorimo što smo mi pripremili ja bih rekao da smo išli u tri smjera
i sa Istarskom županijom i Istarskom razvojnom agencijom. Tri smjera mjera koje 

u djelatnika koji imaju potrebu za pomoć. 
čan program kojeg nudimo i što smo osigurali sredstva u Prora

Grada Pule, odnosi se na program određenih socijalnih davanja. Jedan dio se odnosi na 
nost do školovanja, prekvalifikacije, dakle, za one djelatnike koji misle da bi mogli 

i na tržištu rada uz potrebnu edukaciju. Jedan čitav set mjera koji ide od 
strane gradske uprave i u suradnji s našom Razvojnom agencijom, a koji se tič
projekt mjera poticaja za zapošljavanje, samozapošljavanje, uvođenje novih tehnologija, 

itav onaj set mjera koji se odnosi na tržište. Na taj način smo podijelili javna sredstva 

Nadalje, osnovali smo taj naš tim ljudi unutar gradske uprave koji su zaduženi, ne 
samo za komunikaciju sa svim drugim javnim službama državne nadležnosti, ve

e kolegica Peruško kao voditelj moći pojasniti. 
S druge strane ono što mogu informirati ovo Gradsko vijeće, da smo prošli tjedan 

kolega Župan Valter Flego i ja imali jedan razgovor sa predstavnicima ste
upraviteljima društava u sastavu Uljanik grupe, gdje smo dobili iz prve ruke informacije od 

ajnih upravitelja ili njihovih ovlaštenika o tome kako taj proces prolazi i držim da je, kao 
što smo to govorili proteklih već 20 mjeseci, de facto ključni stav i uloga države odnosno 

g ministarstva, jer upravo o tome ovisi na koji će se način unutar samog procesa 
aja postupati sa društvima. 

Znamo da u brodogradilištu imamo određene brodove različite razine gotovosti koje je 
e unutar brodogradilišta dovršiti, da se na taj način može dati jedan novi zamah u 

smislu proizvodnih djelatnosti i da se kroz taj postupak normalno može razmišljati i na na
kako ugovoriti i nove poslove, jer jedino određena sigurnost koju djelatnici mogu dobiti u 

eg opstanka i proizvodnje mogu i završiti. Nama je sigurno cilj o
proizvodnju, industrijsku proizvodnju u našem gradu, a da bismo oč

no je da je za to neophodno imati i kvalificiranu radnu snagu koja to može 
init. Prema tome danas je apsolutno svima jasno da bi teret kojeg je podnio državni prora

anjem protestiranih jamstava bio kudikamo manje za porezne obveznike da se osiguralo 
ono što smo i mi i sindikati cijelo vrijeme govorili, a to je međufinanciranje dovršetka 

ne da se dozvoli iskakanje iz ugovora i nakon toga normalno 
protestiranje izdanih državnih jamstava od strane brodonaručitelja. Te brodove i danas, kada 
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ane i za one koji dolaze u naš grad je 
ani i turisti koji su van grada 

Pule, ako su to dobili, imali su samo jednu korist, jedan benefit, jer su mogli dobiti 
činjenica je da je to jedna 

anima i gostima koji dolaze u 
e informaciju o našem gradu. Hvala. 

nici, dobar dan svima, buon 
pitanje vijećnice Radolović, 

u Irenu Peruško, da detaljnije obrazloži 
program i mjere koje je ovaj grad pripremio za djelatnike koji su zaposlenici ili su bili 

mi pripremili ja bih rekao da smo išli u tri smjera, u suradnji 
i sa Istarskom županijom i Istarskom razvojnom agencijom. Tri smjera mjera koje 

osigurali sredstva u Proračunu 
enih socijalnih davanja. Jedan dio se odnosi na 

nost do školovanja, prekvalifikacije, dakle, za one djelatnike koji misle da bi mogli 
čitav set mjera koji ide od 

strane gradske uprave i u suradnji s našom Razvojnom agencijom, a koji se tiče kao konkretan 
đenje novih tehnologija, 

in smo podijelili javna sredstva 

Nadalje, osnovali smo taj naš tim ljudi unutar gradske uprave koji su zaduženi, ne 
samo za komunikaciju sa svim drugim javnim službama državne nadležnosti, već i sa samim 

će, da smo prošli tjedan 
kolega Župan Valter Flego i ja imali jedan razgovor sa predstavnicima stečajnim 

Uljanik grupe, gdje smo dobili iz prve ruke informacije od 
ajnih upravitelja ili njihovih ovlaštenika o tome kako taj proces prolazi i držim da je, kao 

ni stav i uloga države odnosno 
čin unutar samog procesa 

čite razine gotovosti koje je 
može dati jedan novi zamah u 

smislu proizvodnih djelatnosti i da se kroz taj postupak normalno može razmišljati i na način 
ena sigurnost koju djelatnici mogu dobiti u 

u i završiti. Nama je sigurno cilj očuvati 
proizvodnju, industrijsku proizvodnju u našem gradu, a da bismo očuvali industrijsku 

no je da je za to neophodno imati i kvalificiranu radnu snagu koja to može 
svima jasno da bi teret kojeg je podnio državni proračun 

anjem protestiranih jamstava bio kudikamo manje za porezne obveznike da se osiguralo 
đufinanciranje dovršetka 

ne da se dozvoli iskakanje iz ugovora i nakon toga normalno 
itelja. Te brodove i danas, kada 



 

govorimo o velikom jaružaru grupacije Jan De Nul
stočara koji se nalazi na samom navozu, i broda ovdje nasuprot nas „Santiago“, koji isto tako 
je u određenoj razini dovršenosti. Dakle, tu ima posla, ne malo posla, za ljude koji normalno 
očekuju da za svoj rad budu i pla
problemom, a to je pitanje likvidnosti, na koji na
izgradnje navedenih brodova, ali jednako tako i financiranje radne snage koji te brodove 
moraju dovršiti  

U razgovoru sa stečajnim upraviteljima jednako tako 
odnosno kako će se država ponijeti prema tom procesu, klju
financiranja. Kada govorimo o tom jaružaru znamo da se radi o iznosu otprilike 
28.000.000,00 eura koji je neophodan da bi se brod m
dovršetkom tog broda može ostvariti povoljniji financijski aranžman i za samu državu, nego 
taj brod u ovoj fazi gotovosti otegliti u neko drugo brodogradilište gdje 
završiti. Svi skupa znamo da i druga dva broda koji jesu u odre
odustane od njegovog dovršetka, njihova vrijednost nažalost 
kilograma čelika, a ne po onome što je u taj brod ugra

Ono što me doista raduje, što neposred
vam još jednom hvala na tome pitanju vije
razgovarati sa predstavnicima Društva Uljanik strojogradnje koji su bili sa svojim 
dugogodišnjim poslovnim partnerima iz tvr
za nastaviti suradnju i proizvodnju u Uljanik strojogradnji za izradu njihovih dijelova, jer su 
prije svega zadovoljni sa kvalitetom rada ovdašnjih tvrtki, no jednako tako i njih mu
određena pitanja kao što su odnosi prema Uljanik holdingu, ovo je jedno Društvo unutar 
Uljanik grupe, jer znamo svi skupa da je upravo Uljanik holding taj koji de facto diktira što 
biti sa cijelom Uljanik grupom sutra.

Drago mi što je „3.maj“ još jednom izbjegao ste
prema Uljaniku i prema 3.maju Država kao pojedina
metar. Smatram da bi trebala jednako se odnositi prema ovoj industrijskoj grani, a kao što 
sam rekao na neposredno održanom sastanku sa pred
Bausingera, jasno i nedvosmisleno sam istaknuo ono što je interes i Grada Pule, a to je 
zadržavanje proizvodne djelatnosti u našem gradu, o
proizvodnji i da u tom smislu, ukoliko se 
podršku ove gradske uprave od samih resornih odjela, pa uvjeren sam tako i ukoliko za to 
bude potrebe od ovog Gradskoga vije

A za detaljne informacije o samom programu ja bih zamolio da voditeljica tog 
gospođa Irena Peruško, obrazloži o kojim se mjerama sve radi.

Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ voditeljici tima za pomo
razdoblju obzirom na protek vremena 
 
IRENA PERUŠKO : 
 Poštovani predsjedniče Gradskog vije
Gradonačelniče, pročelnice i proč
 Evo, ukratko, meni se č
kojem smjeru naše mjere idu, a ja bih vas izvijestila o poduzetim aktivnostima koje su bile do 
danas do Gradskog cvijeća i od dana kada je proglašen službeno ste
činili i prije nego što je taj steč

govorimo o velikom jaružaru grupacije Jan De Nul (DJN grupa), govorimo o izgradnji jednog 
se nalazi na samom navozu, i broda ovdje nasuprot nas „Santiago“, koji isto tako 

enoj razini dovršenosti. Dakle, tu ima posla, ne malo posla, za ljude koji normalno 
ekuju da za svoj rad budu i plaćeni. Jasno da se Društvo u stečaju susre

problemom, a to je pitanje likvidnosti, na koji način osigurati financiranje i dovršetka 
izgradnje navedenih brodova, ali jednako tako i financiranje radne snage koji te brodove 

čajnim upraviteljima jednako tako ključno je vidjeti kako se može 
e se država ponijeti prema tom procesu, ključno pitanje je likvidnosti odnosno 

financiranja. Kada govorimo o tom jaružaru znamo da se radi o iznosu otprilike 
28.000.000,00 eura koji je neophodan da bi se brod mogao dovršiti, ali je sigurno jasno da se 
dovršetkom tog broda može ostvariti povoljniji financijski aranžman i za samu državu, nego 
taj brod u ovoj fazi gotovosti otegliti u neko drugo brodogradilište gdje će se onda ono mo

a i druga dva broda koji jesu u određenoj fazi gotovosti, ukoliko se 
odustane od njegovog dovršetka, njihova vrijednost nažalost će biti izrač

elika, a ne po onome što je u taj brod ugrađeno. 
Ono što me doista raduje, što neposredno prije ove sjednice Gradskoga vije

vam još jednom hvala na tome pitanju vijećnice Sanje Radolović, što sam imao prilike 
razgovarati sa predstavnicima Društva Uljanik strojogradnje koji su bili sa svojim 
dugogodišnjim poslovnim partnerima iz tvrtke Bausinger koji su jednako tako zainteresirani 
za nastaviti suradnju i proizvodnju u Uljanik strojogradnji za izradu njihovih dijelova, jer su 
prije svega zadovoljni sa kvalitetom rada ovdašnjih tvrtki, no jednako tako i njih mu

to su odnosi prema Uljanik holdingu, ovo je jedno Društvo unutar 
Uljanik grupe, jer znamo svi skupa da je upravo Uljanik holding taj koji de facto diktira što 
biti sa cijelom Uljanik grupom sutra. 

Drago mi što je „3.maj“ još jednom izbjegao stečaj, no s druge strane držim da bi 
prema Uljaniku i prema 3.maju Država kao pojedinačni najveći vlasnik trebala imati jednak 
metar. Smatram da bi trebala jednako se odnositi prema ovoj industrijskoj grani, a kao što 
sam rekao na neposredno održanom sastanku sa predstavnicima Uljanik strojogradnje i 
Bausingera, jasno i nedvosmisleno sam istaknuo ono što je interes i Grada Pule, a to je 
zadržavanje proizvodne djelatnosti u našem gradu, očuvanje čim većeg broja radnih mjesta u 
proizvodnji i da u tom smislu, ukoliko se žele s time nastaviti baviti da ć
podršku ove gradske uprave od samih resornih odjela, pa uvjeren sam tako i ukoliko za to 
bude potrebe od ovog Gradskoga vijeća. 

A za detaljne informacije o samom programu ja bih zamolio da voditeljica tog 
a Irena Peruško, obrazloži o kojim se mjerama sve radi. 

 voditeljici tima za pomoć radnicima Uljanika Ireni Peruško, a u ovom 
razdoblju obzirom na protek vremena ću produžiti razdoblje vijećničkih pitanja.

Poštovani predsjedniče Gradskog vijeća, poštovane vijećnice i vije
čelnice i pročelnici, poštovani mediji, dobar dan svima još jednom.

Evo, ukratko, meni se čini da je Gradonačelnik u najvećem dijelu rekao zapravo u 
kojem smjeru naše mjere idu, a ja bih vas izvijestila o poduzetim aktivnostima koje su bile do 

ća i od dana kada je proglašen službeno stečaj i o radnjama koje smo 
inili i prije nego što je taj stečaj nažalost stupio na snagu.  
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grupa), govorimo o izgradnji jednog 
se nalazi na samom navozu, i broda ovdje nasuprot nas „Santiago“, koji isto tako 

enoj razini dovršenosti. Dakle, tu ima posla, ne malo posla, za ljude koji normalno 
čaju susreće sa najvećim 

in osigurati financiranje i dovršetka 
izgradnje navedenih brodova, ali jednako tako i financiranje radne snage koji te brodove 

čno je vidjeti kako se može 
no pitanje je likvidnosti odnosno 

financiranja. Kada govorimo o tom jaružaru znamo da se radi o iznosu otprilike 
ogao dovršiti, ali je sigurno jasno da se 

dovršetkom tog broda može ostvariti povoljniji financijski aranžman i za samu državu, nego 
će se onda ono moći i 

enoj fazi gotovosti, ukoliko se 
će biti izračunata po cijeni 

no prije ove sjednice Gradskoga vijeća, i zato 
ć, što sam imao prilike 

razgovarati sa predstavnicima Društva Uljanik strojogradnje koji su bili sa svojim 
tke Bausinger koji su jednako tako zainteresirani 

za nastaviti suradnju i proizvodnju u Uljanik strojogradnji za izradu njihovih dijelova, jer su 
prije svega zadovoljni sa kvalitetom rada ovdašnjih tvrtki, no jednako tako i njih muče 

to su odnosi prema Uljanik holdingu, ovo je jedno Društvo unutar 
Uljanik grupe, jer znamo svi skupa da je upravo Uljanik holding taj koji de facto diktira što će 

druge strane držim da bi 
i vlasnik trebala imati jednak 

metar. Smatram da bi trebala jednako se odnositi prema ovoj industrijskoj grani, a kao što 
stavnicima Uljanik strojogradnje i 

Bausingera, jasno i nedvosmisleno sam istaknuo ono što je interes i Grada Pule, a to je 
ćeg broja radnih mjesta u 

žele s time nastaviti baviti da će imati apsolutnu 
podršku ove gradske uprave od samih resornih odjela, pa uvjeren sam tako i ukoliko za to 

A za detaljne informacije o samom programu ja bih zamolio da voditeljica tog tima, 

 radnicima Uljanika Ireni Peruško, a u ovom 
h pitanja. 

ćnice i vijećnici, poštovani 
elnici, poštovani mediji, dobar dan svima još jednom. 

m dijelu rekao zapravo u 
kojem smjeru naše mjere idu, a ja bih vas izvijestila o poduzetim aktivnostima koje su bile do 

čaj i o radnjama koje smo 



 

Tako da ustvari nadležni odjel, Upravni odjel za društvene djelatnosti, nije samo Tim 
koji je  oformljen po donošenju ste
sastoji od troje ljudi iz Upravnog odjela za društvene dj
gospodarstvo, kako bi se što sve obuhvatnije pomoglo ljudima koji zapravo dolaze na naša 
vrata od vremena kada im nije ispla
sve ukupno bilo ih nekih stotinu i d
naše nadležnosti, nadležnosti Grada Pule kao uprave i ostalih institucija.

Nakon što je proglašen ste
institucije Grada Pule koje će na
prava koja imaju radnici koji su zate
Odazvali su se svi, bili su prisutni Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, Zavod za 
zdravstveno osiguranje, Centar za socijalnu skrb, Obiteljski centar 
crveni križ, predstojnik Policijske uprave Pula. Razgovarali smo o konkretnim aktivnostima 
koje će te institucije učiniti da na što adekvatniji i najefikasniji na
prava koja radnici nažalost moraju imati nakon ste
Hrvatskom zavodu za zapošljavanje, što zna
čemu prethodi odjava na mirovinsko i zdravstveno osiguranje,
svoje resurse uputilo u to da prijekim postupkom, bez liste 
dolaskom, tako da manje-više prava gledaju regulirati kako dolaze. Zna
dobili stečaj u isto vrijeme, a isto tako posto
roku.  

Nakon tog sastanka kojeg 
kakva je situacija. Grad Pula je ponudio sve mogu
jedan info punkt da na istom
čekati redove, jer to u ovoj situaciji mislim da nije uop
minimalno što smo mogli dogovorili. Me
svojim podacima i zaštite svojih baza i podacima s kojima raspolaže i jednostavnije im je 
djelovati iz njihovih prostora. 
  Nadaje, u ponedjeljak su zamjenici Gradona
Belci također primili stečajne upravitelje da vidimo
situacija trenutno u smislu zbrinjavanja radnika, nama su sada ljudi, izme
Dobili smo isto povratnu informaciju od ste
prije zbrinu svu dokumentaciju da bi se krenulo zapravo u skeniranje odnosno u dublju 
analizu stanja Uljanika, gdje ć
vidjeti sa ljudima koji su se izjasnili kroz mobilne timove Hrvatskog zavoda za zapošljavanje 
isto tako vratiti u radni odnos ukoliko se to bude sve skupa realiziralo. I gdje 
pravo stanje iz stečajne mase i svega ostaloga što stoji sa gubitcima, zapravo tek znati koncem 
listopada odnosno koncem rujna, najkasnije koncem listopada.
 S obzirom na ingerencije, djelokrug rada uprave i djelokruga i rada ostalih institucija 
niti se možemo, niti se trebamo miješati jer postoje odre
a da su na teret državnog prora
institucije u okviru svojih nadležnosti gradskog novca idu kroz svoje ime, kroz svoj neki 
cenzus ili kroz neke svoje okvire. Tu smo išli maksimalno s obzirom na fleksibilnost i 
mogućnosti, i vjerujem da će i ovo Gradsko vije
Za ljude koji su u stečajnom postupku mi smo kao Grad Pula i kao osniva
društava između ostalog, ponudili jedno zamrzavanje svih obveza koje su zapravo krenule od 
prve neisplaćene plaće, na rok do kraja fiskalne godine. Mi moramo
naših trgovačkih društava, tako da 
dobili svoje tražbine koje će zapravo osigurati Agencija za tražbine radnika mo
oblicima kasnije vraćati. To se odnosi na naša Dru

Tako da ustvari nadležni odjel, Upravni odjel za društvene djelatnosti, nije samo Tim 
koji je  oformljen po donošenju stečaja, na čijem me čelu Gradonačelnik ovlastio, a koji se 
sastoji od troje ljudi iz Upravnog odjela za društvene djelatnosti i troje iz Upravnog odjela za 
gospodarstvo, kako bi se što sve obuhvatnije pomoglo ljudima koji zapravo dolaze na naša 
vrata od vremena kada im nije isplaćena prva plaća. Već 4 mjeseca nama dolaze Uljanikovci, 
sve ukupno bilo ih nekih stotinu i desetak koji su zatražili pomoć različitih oblika, koje jesu iz 
naše nadležnosti, nadležnosti Grada Pule kao uprave i ostalih institucija. 

Nakon što je proglašen stečaj zamjenica Gradonačelnika i ja smo pozvale sve nadležne 
institucije Grada Pule koje će nažalost imati i situacije rješavanja i zbrinjavanja odre
prava koja imaju radnici koji su zatečeni u stečaju i našli su se u teškoj ekonomskoj situaciji. 
Odazvali su se svi, bili su prisutni Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, Zavod za 

osiguranje, Centar za socijalnu skrb, Obiteljski centar – podružnica Pula, Gradski 
crveni križ, predstojnik Policijske uprave Pula. Razgovarali smo o konkretnim aktivnostima 

činiti da na što adekvatniji i najefikasniji način riješi
prava koja radnici nažalost moraju imati nakon stečaja da bi mogli ostvariti i prava pri 
Hrvatskom zavodu za zapošljavanje, što znači novčanu naknadu, prijaviti svoju evidenciju 
emu prethodi odjava na mirovinsko i zdravstveno osiguranje, zdravstveno osiguranje je sve 

svoje resurse uputilo u to da prijekim postupkom, bez liste čekanja zbrine ljude samim 
više prava gledaju regulirati kako dolaze. Znač

aj u isto vrijeme, a isto tako postoji jedna nekolicina ljudi koji su sada na otkaznom 

Nakon tog sastanka kojeg ćemo svaka dva do tri tjedna održavati tako da vidimo 
kakva je situacija. Grad Pula je ponudio sve moguće podrške, čak je predložio da formiramo 
jedan info punkt da na istom mjestu sve te institucije okupimo, tako da radnici ne moraju 
ekati redove, jer to u ovoj situaciji mislim da nije uopće primjereno. Mislim da je to bilo 

minimalno što smo mogli dogovorili. Međutim, i jedna i druga i treća institucija brine o 
ima i zaštite svojih baza i podacima s kojima raspolaže i jednostavnije im je 

djelovati iz njihovih prostora.  
Nadaje, u ponedjeljak su zamjenici Gradonačelnika, gospodin Robert Cvek i gospo

čajne upravitelje da vidimo malo konkretnije što se dešava, kakva je 
situacija trenutno u smislu zbrinjavanja radnika, nama su sada ljudi, izmeđ
Dobili smo isto povratnu informaciju od stečajnih upravitelja da rade upravo na tome da što 

aciju da bi se krenulo zapravo u skeniranje odnosno u dublju 
analizu stanja Uljanika, gdje će se u jednom dijelu možda pokušati i ta djelatnost nastaviti, 
vidjeti sa ljudima koji su se izjasnili kroz mobilne timove Hrvatskog zavoda za zapošljavanje 

ko vratiti u radni odnos ukoliko se to bude sve skupa realiziralo. I gdje 
ajne mase i svega ostaloga što stoji sa gubitcima, zapravo tek znati koncem 

listopada odnosno koncem rujna, najkasnije koncem listopada. 
na ingerencije, djelokrug rada uprave i djelokruga i rada ostalih institucija 

niti se možemo, niti se trebamo miješati jer postoje određena prava koja radnici mogu dobiti, 
a da su na teret državnog proračuna. Grad je imao namjeru ući u one pore tamo gdje 
institucije u okviru svojih nadležnosti gradskog novca idu kroz svoje ime, kroz svoj neki 
cenzus ili kroz neke svoje okvire. Tu smo išli maksimalno s obzirom na fleksibilnost i 

će i ovo Gradsko vijeće pomoći iz svojih plaća u takv
čajnom postupku mi smo kao Grad Pula i kao osniva

u ostalog, ponudili jedno zamrzavanje svih obveza koje su zapravo krenule od 
će, na rok do kraja fiskalne godine. Mi moramo paziti i na poslovanje 

kih društava, tako da će se takve nekakve dospjele obveze kada budu radnici 
će zapravo osigurati Agencija za tražbine radnika mo

ćati. To se odnosi na naša Društva Vodovod, Plinaru, na ustanove 
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Tako da ustvari nadležni odjel, Upravni odjel za društvene djelatnosti, nije samo Tim 
čelnik ovlastio, a koji se 

elatnosti i troje iz Upravnog odjela za 
gospodarstvo, kako bi se što sve obuhvatnije pomoglo ljudima koji zapravo dolaze na naša 

 4 mjeseca nama dolaze Uljanikovci, 
čitih oblika, koje jesu iz 

elnika i ja smo pozvale sve nadležne 
žalost imati i situacije rješavanja i zbrinjavanja određenih 

aju i našli su se u teškoj ekonomskoj situaciji. 
Odazvali su se svi, bili su prisutni Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, Zavod za 

podružnica Pula, Gradski 
crveni križ, predstojnik Policijske uprave Pula. Razgovarali smo o konkretnim aktivnostima 

čin riješimo i zbrinemo sva 
aja da bi mogli ostvariti i prava pri 

anu naknadu, prijaviti svoju evidenciju 
zdravstveno osiguranje je sve 
čekanja zbrine ljude samim 

više prava gledaju regulirati kako dolaze. Znači, nisu svi radnici 
ji jedna nekolicina ljudi koji su sada na otkaznom 

emo svaka dva do tri tjedna održavati tako da vidimo 
ak je predložio da formiramo 

mjestu sve te institucije okupimo, tako da radnici ne moraju 
e primjereno. Mislim da je to bilo 

ća institucija brine o 
ima i zaštite svojih baza i podacima s kojima raspolaže i jednostavnije im je 

elnika, gospodin Robert Cvek i gospođa 
malo konkretnije što se dešava, kakva je 

situacija trenutno u smislu zbrinjavanja radnika, nama su sada ljudi, između ostalog, prioritet. 
ajnih upravitelja da rade upravo na tome da što 

aciju da bi se krenulo zapravo u skeniranje odnosno u dublju 
e se u jednom dijelu možda pokušati i ta djelatnost nastaviti, 

vidjeti sa ljudima koji su se izjasnili kroz mobilne timove Hrvatskog zavoda za zapošljavanje 
ko vratiti u radni odnos ukoliko se to bude sve skupa realiziralo. I gdje će oni zapravo 

ajne mase i svega ostaloga što stoji sa gubitcima, zapravo tek znati koncem 

na ingerencije, djelokrug rada uprave i djelokruga i rada ostalih institucija 
ena prava koja radnici mogu dobiti, 

ći u one pore tamo gdje 
institucije u okviru svojih nadležnosti gradskog novca idu kroz svoje ime, kroz svoj neki 
cenzus ili kroz neke svoje okvire. Tu smo išli maksimalno s obzirom na fleksibilnost i 

i iz svojih plaća u takvoj situaciji. 
ajnom postupku mi smo kao Grad Pula i kao osnivači trgovačkih 

u ostalog, ponudili jedno zamrzavanje svih obveza koje su zapravo krenule od 
paziti i na poslovanje 

e se takve nekakve dospjele obveze kada budu radnici 
e zapravo osigurati Agencija za tražbine radnika moći u nekakvim 

štva Vodovod, Plinaru, na ustanove 



 

predškolskog odgoja, na školske marende, produžene boravke i na sve one mogu
kao kroz komunalnu naknadu Grad Pula može osloboditi odnosno zamrznuti u ovom trenutku 
svim ljudima koji su teško pogođ
 Nadalje, kako je Gradona
paket mjera koje su poduzetnič
ovom trenutku, najvažnije je potaknuti zapošljavanje i razvoj poduzetništva i zadr
nekakav know-how koji smo ipak imali u ovih 163 godina od kada Uljanik postoji. Mislim da 
bi to bila velika šteta i mi nismo bili bez veze perjanica brodogradnje dugi niz godina. Tako 
da postoji ona jedna pozitivna inicijativa i samih ljudi iz U
priču, nego žele na neki svoj na
način produžiti poslovanje.  
U razgovoru sa Istarskom razvojnom agencijom danas, a to je ve
će se pomoći kroz poduzetničke inkubatore i kroz neke poticajne poduzetni
tamo nude, moći će se jedan program financijskih sredstava ili paket, koji 
nekakav start-up omogućiti, zapravo biti dovoljno da oni možda i pokrenu nekakav
posao. 
Isto je indikativno i da oni mogu preko Zavoda za zapošljavanje uz poticajne mjere kao 
program samozapošljavanje dobar dio financijskih sredstava povu
poslovni park, a Grad sa svojim poduzetni
samo nadograditi i da dobiju jednu pristojnu financijsku injekciju kako bi mogli pokrenuti tu 
svoj neki  posao. 

U tom kontekstu Grad ć
kroz javni natječaj da se oni tako jave 
pristupiti da počnu raditi, da im se poduzetništvo razvija odnosno da njihova poslovna ideja 
ugleda svijetlo dana. Naravno, sve je to u interesu Grada Pule. 

I jedna od mjera, osim socijalnog programa koji 
skladu sa kriterijima kontinuirano koriste sredstva našeg socijalnog programa koji je osiguran 
u ovoj proračunskoj godini. I jedna od onih mjera koju je Gradona
spomenuo, osim što smo već organiziral
Hrvatskom gospodarskom komorom, Grad Pula je imao inicijativu da okupi sve potencijalne 
poslodavce odnosno poslodavce koji su iskazali potrebu za radnom snagom, da se na neki 
način za konkretno zvanje, za
nije se baš odazvalo puno ljudi koji su posjetili sajam, koji je razlog to iskreno ne bih znala 
reći s obzirom da u ovih par mjeseci su svi oni zainteresirani za nalaženje nekog posla ili da 
sami pokrenu posao. Smatram da Grad može i
edukacije za potrebna zanimanja, s time da bismo kroz javni poziv koji bi Grad raspisao, 
poslali poziv poznatim poslodavcima, zna
koji ne mogu namiriti svoje potrebe traženja radnika i da onda ciljano, u sporazumu sa 
Hrvatskim zavodom za zapošljavanje koji ima bazu nezaposlenih osoba s kojima su obra
individualna savjetovanja, krenemo pla
prekvalifikacija odnosno dokvalifikacija. Kvaliteta su zapravo zadovoljavanja ideja u 
ravnoteži između onih potreba u gospodarstvu u odnosu na nezaposlene ljude. Mi znamo da u 
Uljaniku imamo različitih struka i da 
zanimanja koja jesu na tržištu rada, ali 
koji su iskazali želju za prekvalifikaciju, njima 
biti edukacija unutar samog po
ili totalna prekvalifikacija iz jednog u drugo zanimanje ili samo podizanje kompetencijskih 
zvanja koja su potrebna, jer naravno tehnološki napredujemo, to 
To bi bila jedna mjera koja bi ustvari  potpomogla tržište rada, a isto tako potaknula 

predškolskog odgoja, na školske marende, produžene boravke i na sve one mogu
kao kroz komunalnu naknadu Grad Pula može osloboditi odnosno zamrznuti u ovom trenutku 
svim ljudima koji su teško pogođeni.  

e, kako je Gradonačelnik isto tako prije rekao, poticati će se zapošljavanje kroz 
paket mjera koje su poduzetničkog karaktera za koje već radnici pitaju. Ono što je mislim u 
ovom trenutku, najvažnije je potaknuti zapošljavanje i razvoj poduzetništva i zadr

how koji smo ipak imali u ovih 163 godina od kada Uljanik postoji. Mislim da 
bi to bila velika šteta i mi nismo bili bez veze perjanica brodogradnje dugi niz godina. Tako 
da postoji ona jedna pozitivna inicijativa i samih ljudi iz Uljanika koji ne žele napustiti ovu 

u, nego žele na neki svoj način svojim znanjima i svojim doprinosima zapravo na neki 

U razgovoru sa Istarskom razvojnom agencijom danas, a to je već i prije toga dogovoreno, da 
i kroz poduzetničke inkubatore i kroz neke poticajne poduzetnič

e se jedan program financijskih sredstava ili paket, koji 
ćiti, zapravo biti dovoljno da oni možda i pokrenu nekakav

Isto je indikativno i da oni mogu preko Zavoda za zapošljavanje uz poticajne mjere kao 
program samozapošljavanje dobar dio financijskih sredstava povući kada uspostave svoj 
poslovni park, a Grad sa svojim poduzetničkim programom i Istarska razvojna agencija 
samo nadograditi i da dobiju jednu pristojnu financijsku injekciju kako bi mogli pokrenuti tu 

U tom kontekstu Grad će i svoje slobodne prostore kojima raspolaže, dati mogu
aj da se oni tako jave i da im se i kroz prostore može omogu
nu raditi, da im se poduzetništvo razvija odnosno da njihova poslovna ideja 

ugleda svijetlo dana. Naravno, sve je to u interesu Grada Pule.  
I jedna od mjera, osim socijalnog programa koji se kontinuirano koristi, one dolaze i u 

skladu sa kriterijima kontinuirano koriste sredstva našeg socijalnog programa koji je osiguran 
unskoj godini. I jedna od onih mjera koju je Gradonač

ć organizirali sajam poslova u suradnji s Obrtnič
Hrvatskom gospodarskom komorom, Grad Pula je imao inicijativu da okupi sve potencijalne 
poslodavce odnosno poslodavce koji su iskazali potrebu za radnom snagom, da se na neki 

in za konkretno zvanje, zanimanje vidi što se može napraviti. U tom kontekstu nažalost 
nije se baš odazvalo puno ljudi koji su posjetili sajam, koji je razlog to iskreno ne bih znala 

i s obzirom da u ovih par mjeseci su svi oni zainteresirani za nalaženje nekog posla ili da 
pokrenu posao. Smatram da Grad može ići u program prekvalifikacije, dokvalifikacije i 

edukacije za potrebna zanimanja, s time da bismo kroz javni poziv koji bi Grad raspisao, 
poslali poziv poznatim poslodavcima, znači poslodavcima koji zaista trebaju radn
koji ne mogu namiriti svoje potrebe traženja radnika i da onda ciljano, u sporazumu sa 
Hrvatskim zavodom za zapošljavanje koji ima bazu nezaposlenih osoba s kojima su obra
individualna savjetovanja, krenemo plaćati odnosno platimo programe koj
prekvalifikacija odnosno dokvalifikacija. Kvaliteta su zapravo zadovoljavanja ideja u 

u onih potreba u gospodarstvu u odnosu na nezaposlene ljude. Mi znamo da u 
čitih struka i da će neki ljudi moći, a neki neće moć

zanimanja koja jesu na tržištu rada, ali ćemo zapravo i te mjere prilagoditi upravo tome da oni 
koji su iskazali želju za prekvalifikaciju, njima će prekvalifikacija biti omogu
biti edukacija unutar samog poslodavca, nekakav interni dogovor, edukacija, prekvalifikacija 
ili totalna prekvalifikacija iz jednog u drugo zanimanje ili samo podizanje kompetencijskih 
zvanja koja su potrebna, jer naravno tehnološki napredujemo, to će se vidjeti kroz javni poziv. 

bila jedna mjera koja bi ustvari  potpomogla tržište rada, a isto tako potaknula 
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predškolskog odgoja, na školske marende, produžene boravke i na sve one mogućnosti koje, 
kao kroz komunalnu naknadu Grad Pula može osloboditi odnosno zamrznuti u ovom trenutku 

će se zapošljavanje kroz 
 radnici pitaju. Ono što je mislim u 

ovom trenutku, najvažnije je potaknuti zapošljavanje i razvoj poduzetništva i zadržati možda 
how koji smo ipak imali u ovih 163 godina od kada Uljanik postoji. Mislim da 

bi to bila velika šteta i mi nismo bili bez veze perjanica brodogradnje dugi niz godina. Tako 
ljanika koji ne žele napustiti ovu 

in svojim znanjima i svojim doprinosima zapravo na neki 

ć i prije toga dogovoreno, da 
ke inkubatore i kroz neke poticajne poduzetničke mjere koje se 

e se jedan program financijskih sredstava ili paket, koji će se njima kao 
iti, zapravo biti dovoljno da oni možda i pokrenu nekakav svoj 

Isto je indikativno i da oni mogu preko Zavoda za zapošljavanje uz poticajne mjere kao 
ći kada uspostave svoj 

vojna agencija će se 
samo nadograditi i da dobiju jednu pristojnu financijsku injekciju kako bi mogli pokrenuti tu 

e i svoje slobodne prostore kojima raspolaže, dati mogućnost 
i da im se i kroz prostore može omogućiti da mogu 

nu raditi, da im se poduzetništvo razvija odnosno da njihova poslovna ideja 

se kontinuirano koristi, one dolaze i u 
skladu sa kriterijima kontinuirano koriste sredstva našeg socijalnog programa koji je osiguran 

unskoj godini. I jedna od onih mjera koju je Gradonačelnik malo prije 
i sajam poslova u suradnji s Obrtničkom komorom i s 

Hrvatskom gospodarskom komorom, Grad Pula je imao inicijativu da okupi sve potencijalne 
poslodavce odnosno poslodavce koji su iskazali potrebu za radnom snagom, da se na neki 

nimanje vidi što se može napraviti. U tom kontekstu nažalost 
nije se baš odazvalo puno ljudi koji su posjetili sajam, koji je razlog to iskreno ne bih znala 

i s obzirom da u ovih par mjeseci su svi oni zainteresirani za nalaženje nekog posla ili da 
i u program prekvalifikacije, dokvalifikacije i 

edukacije za potrebna zanimanja, s time da bismo kroz javni poziv koji bi Grad raspisao, 
i poslodavcima koji zaista trebaju radnu snagu, 

koji ne mogu namiriti svoje potrebe traženja radnika i da onda ciljano, u sporazumu sa 
Hrvatskim zavodom za zapošljavanje koji ima bazu nezaposlenih osoba s kojima su obrađena 

ati odnosno platimo programe koji bi bili edukacija, 
prekvalifikacija odnosno dokvalifikacija. Kvaliteta su zapravo zadovoljavanja ideja u 

u onih potreba u gospodarstvu u odnosu na nezaposlene ljude. Mi znamo da u 
će moći raditi određena 

emo zapravo i te mjere prilagoditi upravo tome da oni 
e prekvalifikacija biti omogućena. Da li će to 

slodavca, nekakav interni dogovor, edukacija, prekvalifikacija 
ili totalna prekvalifikacija iz jednog u drugo zanimanje ili samo podizanje kompetencijskih 

će se vidjeti kroz javni poziv. 
bila jedna mjera koja bi ustvari  potpomogla tržište rada, a isto tako potaknula 



 

zapošljavanje i ostavila poslodavcima mogu
snagom. 

Kriterije javnog poziva propisani su u skladu sa zakonom i aktima Grada Pule, 
potrebnu dokumentaciju, obrasci i upute za prijavitelje, podnijeli bi i gospodarstvenicima. 
Instrumente za praćenje kroz upute za prijavitelje su isto tako dobili. Uvjeti su da se zadrže u 
radnom odnosu najmanje godinu dana, jer nije intencija prekvalificirati
tada radna snaga ode, da ne potrošimo novac, a da ne zaposlimo ljude, nego da pomognemo 
poslodavce. 

Ukratko to je sada nešto što imamo s obzirom na stanje da još uvijek ne znamo 
konkretno pravu sliku, niti Zavod za zapošljavanje ne
naprave trijažu i završe tu pri
kontinuirano. 

Ako ima kakvo pitanje ja 
ne znaju što bi. Neki čekaju otkazni
neki sami traže posao. Mi pomažemo, djelujemo, sura
raspisane natječaje, pokušavamo pomiriti te dvije strane, upu
mada se moramo ipak ograničiti jer Zavod za zapošljavanje ima tu nadležnost.
Evo toliko. Hvala vam lijepa. 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Mislim da je to bilo važno pitanje i gra
odgovor trajao malo duže, produžit 
 Kolegice Radolović možete uzeti rije
 
SANJA RADOLOVIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Vezano za ovo moje prvo pitanje za brošuru odnosno vodi
parkiranje u Puli osobno smatram, baš 
gospodin Gradonačelnik i pomoć
nepotrebnim trošenjem novaca da se ta brošura tiskala van podru
realno na području Poreča i na podru
s parkiranjem. Poštujem vodič
problem parkiranja u ovom gradu se ne
najavljivana gradnja garažnih kuć
A što se tiče drugog pitanja vezano za Uljanik pohvaljujem sve ove mjere i zamolila bih ako 
mi kao vijećnici možemo dobiti napismeno sve one mjere koje ste naveli s nekakvim 
konkretnim rokovima realizacije za ovaj socijalni program za kojeg ste rekli da se kontinui
provodi. A zamolila bih ako nam se može poslati, ne treba to biti dugo, ali nekako da nam se 
pošalje što se konkretno radi na temelju nekakvih mjese
vijećnici dobijemo kratak izvještaj što Grad provodi s ostalim insti
problematike Uljanika. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Elena Gattoni Stepanov možete postaviti pitanja.
 
ELENA GATTONI STEPANOV:
 Dobar večer svima, buona sera a tutti.

zapošljavanje i ostavila poslodavcima mogućnost da ipak zadovolje potrebe za radnom 

Kriterije javnog poziva propisani su u skladu sa zakonom i aktima Grada Pule, 
ebnu dokumentaciju, obrasci i upute za prijavitelje, podnijeli bi i gospodarstvenicima. 

enje kroz upute za prijavitelje su isto tako dobili. Uvjeti su da se zadrže u 
radnom odnosu najmanje godinu dana, jer nije intencija prekvalificirati, dokvalificirati, pa da 
tada radna snaga ode, da ne potrošimo novac, a da ne zaposlimo ljude, nego da pomognemo 

Ukratko to je sada nešto što imamo s obzirom na stanje da još uvijek ne znamo 
konkretno pravu sliku, niti Zavod za zapošljavanje ne zna koliko je čega. A nakon što oni 
naprave trijažu i završe tu priču, cijelo vrijeme mi primamo ljude i zbrinjavamo ih 

Ako ima kakvo pitanje ja ću rado odgovoriti. Još uvijek sada konkretno ni sami ljudi 
čekaju otkazni rok, neki čekaju da ostvare svoja prava, minimalne pla

neki sami traže posao. Mi pomažemo, djelujemo, surađujemo sa poslodavcima koji imaju 
aje, pokušavamo pomiriti te dvije strane, upućivati na slobodna radna mjesta, 

k ograničiti jer Zavod za zapošljavanje ima tu nadležnost.
 

Mislim da je to bilo važno pitanje i građani su zainteresirani za te odgovore, pa je 
odgovor trajao malo duže, produžit ćemo za 13 minuta kasnije vijećnička pitanja. 

ć možete uzeti riječ. 

Vezano za ovo moje prvo pitanje za brošuru odnosno vodič Pula Parkinga za 
parkiranje u Puli osobno smatram, baš ću se nadovezati na ovo drugo pitanje št

elnik i pomoćnica pročelnika gospođa Irena Peruško, apsurdnim, zapravo 
nepotrebnim trošenjem novaca da se ta brošura tiskala van područja Grada Pule, jer gledajte, 

ča i na području Umaga oni nas mogu učiti kako da riješimo problem 
s parkiranjem. Poštujem vodič koji smo dali, možda će pomoći građanima, gostima. Me
problem parkiranja u ovom gradu se neće riješiti dok se ne osposobi još koji parking ili dugo 
najavljivana gradnja garažnih kuća. 

e drugog pitanja vezano za Uljanik pohvaljujem sve ove mjere i zamolila bih ako 
nici možemo dobiti napismeno sve one mjere koje ste naveli s nekakvim 

konkretnim rokovima realizacije za ovaj socijalni program za kojeg ste rekli da se kontinui
provodi. A zamolila bih ako nam se može poslati, ne treba to biti dugo, ali nekako da nam se 
pošalje što se konkretno radi na temelju nekakvih mjesečnih baza svakih 15 dana, da mi kao 

nici dobijemo kratak izvještaj što Grad provodi s ostalim institucijama po pitanju 

Kolegica Elena Gattoni Stepanov možete postaviti pitanja. 

ELENA GATTONI STEPANOV: 
er svima, buona sera a tutti. 
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nost da ipak zadovolje potrebe za radnom 

Kriterije javnog poziva propisani su u skladu sa zakonom i aktima Grada Pule, 
ebnu dokumentaciju, obrasci i upute za prijavitelje, podnijeli bi i gospodarstvenicima. 

enje kroz upute za prijavitelje su isto tako dobili. Uvjeti su da se zadrže u 
, dokvalificirati, pa da 

tada radna snaga ode, da ne potrošimo novac, a da ne zaposlimo ljude, nego da pomognemo 

Ukratko to je sada nešto što imamo s obzirom na stanje da još uvijek ne znamo 
čega. A nakon što oni 

u, cijelo vrijeme mi primamo ljude i zbrinjavamo ih 

u rado odgovoriti. Još uvijek sada konkretno ni sami ljudi 
ekaju da ostvare svoja prava, minimalne plaće, 

ujemo sa poslodavcima koji imaju 
ivati na slobodna radna mjesta, 

iti jer Zavod za zapošljavanje ima tu nadležnost. 

ani su zainteresirani za te odgovore, pa je 
ć čka pitanja.  

Vezano za ovo moje prvo pitanje za brošuru odnosno vodič Pula Parkinga za 
u se nadovezati na ovo drugo pitanje što su pričali 

a Irena Peruško, apsurdnim, zapravo 
čja Grada Pule, jer gledajte, 
ti kako da riješimo problem 
đanima, gostima. Međutim 

e riješiti dok se ne osposobi još koji parking ili dugo 

e drugog pitanja vezano za Uljanik pohvaljujem sve ove mjere i zamolila bih ako 
nici možemo dobiti napismeno sve one mjere koje ste naveli s nekakvim 

konkretnim rokovima realizacije za ovaj socijalni program za kojeg ste rekli da se kontinuirao 
provodi. A zamolila bih ako nam se može poslati, ne treba to biti dugo, ali nekako da nam se 

nih baza svakih 15 dana, da mi kao 
tucijama po pitanju 



 

 Ja imam pitanje za gospodina Vjekoslava Jozanovi
 Evo sa lijepim i toplim vremenom zaustavljaju me sugra

Puležana, za Fratarski otok, da li je zapo
prošle godine te ima li kakvih novosti odnos
tamo boraviti. 

La domanda e rivolta al signor Jozanovi
restano eguali e se ci sarano novita' sull'isola dei frati, se i prezzi resterano eguali come l'anno 
scorso. 
 La secnda domanda e per la signora Lorena Morosin, preside del Centro per la 
reabitalizazione Veruda, za gospo
Veruda.  

Na ovom Gradskom vije
građenja na parceli u Šijani u 
postojeća zgrada u Budićinovoj
predstoji da možemo moći očekivati
Grazie. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ direktoru Vjekoslavu Jozanovi
Neka se pripremi ravnateljica Loreta Morosin za odgovor.
 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ 

Dobar dan svima. 
Hvala na pitanju. 

 Dio Fratarskog smo otvorili 1.06.2019. godine, ove godine petnaest dana ranije nego 
što je to uobičajeno, išli smo 15 dana ranije zato što smo vidjeli da je prošle godine bila dosta 
velika gužva, dosta velika navala oko postavljanja kampa, ljudi su se sami ponudili, 
lijepo vrijeme. Ove godine vrijeme nas nije baš pratilo, malo je, hajmo re
posjetitelja. Vrijeme je utrošeno za košnju i otklanjanje stabla koja su pala preko zime. Svake 
godine je to sve teže i teže, ali u dogovoru sa Šumarijom, k
otoku, smo bili dogovorili da otkloni ta opasna stabla.
 Cijene na otoku će ostati iste. Trudimo se u biti zadržati što duže možemo takav na
poslovanja, da poslujemo na pozitivnoj nuli, da što više možemo našim gra
povoljnije priuštiti taj kamp. Darova nije bilo, a i nekih režijski troškovi svake godine i nas 
kače i povećavaju, tako da i to pove
doći što duži period. Mi ćemo se stvarno truditi da to tako ostane.
dalje ostalo 20,00 kuna za osobu. 20,00 za šator. Moram naglasiti da obitelji sa djecom ne 
naplaćujemo, to puštamo nekakvom, hajmo re
obitelji na otok. 
 Cijena prijevoza nije nama u in
pregovara direktno prijevoz na Fratarski otok, ali s njim imamo neke kontakte i ve
je ta cijena 10,00 kuna. I ove godine 
zadržati što dulji period i da ćemo mo
 Mi se stvarno trudimo i što se ti
taj program za djecu na Fratarskom, glazbeni, ove godine 
i predstava za djecu. Ove godine imamo i neku cirkusku školu koja 
djecu do 16 godina, tako da 
tradicionalno i Savez sportova Grada Pule, koji organizira taj ljetni sportski kamp,

Ja imam pitanje za gospodina Vjekoslava Jozanovića, direktora Fratarskog otoka.
Evo sa lijepim i toplim vremenom zaustavljaju me sugrađani i pitaju za odmaralište 

Puležana, za Fratarski otok, da li je započeo rad, jesu li cijene prijevoza i smještaja ostale kao 
prošle godine te ima li kakvih novosti odnosno sadržaja za sve posjetitelje koji 

La domanda e rivolta al signor Jozanović, diretore dell'isola dei frati e se i programi 
restano eguali e se ci sarano novita' sull'isola dei frati, se i prezzi resterano eguali come l'anno 

La secnda domanda e per la signora Lorena Morosin, preside del Centro per la 
, za gospođu Lorenu Morosin je drugo pitanje, Centar za rehabilitaciju 

vijeću smo krajem siječnja donijeli Odluku
 korist Dnevnog centra, pa pitamo u kojoj smo

inovoj ulici sada nedostatna, u kojoj je fazi projekt
ekivati kraj radova. 

 direktoru Vjekoslavu Jozanoviću da odgovori na prvo postavljeno pitanje. 
Neka se pripremi ravnateljica Loreta Morosin za odgovor. 

 

kog smo otvorili 1.06.2019. godine, ove godine petnaest dana ranije nego 
ajeno, išli smo 15 dana ranije zato što smo vidjeli da je prošle godine bila dosta 

velika gužva, dosta velika navala oko postavljanja kampa, ljudi su se sami ponudili, 
lijepo vrijeme. Ove godine vrijeme nas nije baš pratilo, malo je, hajmo reć
posjetitelja. Vrijeme je utrošeno za košnju i otklanjanje stabla koja su pala preko zime. Svake 
godine je to sve teže i teže, ali u dogovoru sa Šumarijom, koja realno upravlja šumom na 
otoku, smo bili dogovorili da otkloni ta opasna stabla. 

će ostati iste. Trudimo se u biti zadržati što duže možemo takav na
poslovanja, da poslujemo na pozitivnoj nuli, da što više možemo našim gra
povoljnije priuštiti taj kamp. Darova nije bilo, a i nekih režijski troškovi svake godine i nas 

avaju, tako da i to povećanje znam da nije moralo doći, ali nadam se da ne
ćemo se stvarno truditi da to tako ostane. Tako da je kampiranje i 

dalje ostalo 20,00 kuna za osobu. 20,00 za šator. Moram naglasiti da obitelji sa djecom ne 
ujemo, to puštamo nekakvom, hajmo reći, kao gratis, kada dođete sa djecom i cijelom 

Cijena prijevoza nije nama u ingerenciji, brodar je privatan, i on sa Upravom 
pregovara direktno prijevoz na Fratarski otok, ali s njim imamo neke kontakte i ve
je ta cijena 10,00 kuna. I ove godine će isto također ostati 10,00 kuna. Nadamo da 

d i da ćemo moći na Fratarski moći ići i hajmo reći i relativno povoljno.
Mi se stvarno trudimo i što se tiče sadržaja i nekih novih stvari. Već

taj program za djecu na Fratarskom, glazbeni, ove godine ćemo imati jedan koncert više. Ima 
predstava za djecu. Ove godine imamo i neku cirkusku školu koja će biti organizirana za 

djecu do 16 godina, tako da ćemo vidjeti kakav će interes biti. Naravno, tu je ve
tradicionalno i Savez sportova Grada Pule, koji organizira taj ljetni sportski kamp,
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direktora Fratarskog otoka. 
đani i pitaju za odmaralište 

eo rad, jesu li cijene prijevoza i smještaja ostale kao 
no sadržaja za sve posjetitelje koji će ove godine 

, diretore dell'isola dei frati e se i programi 
restano eguali e se ci sarano novita' sull'isola dei frati, se i prezzi resterano eguali come l'anno 

La secnda domanda e per la signora Lorena Morosin, preside del Centro per la 
u Lorenu Morosin je drugo pitanje, Centar za rehabilitaciju 

Odluku o prijenosu prava 
smo fazi, budući da je 
projekt i koja faza još 

u da odgovori na prvo postavljeno pitanje. 

kog smo otvorili 1.06.2019. godine, ove godine petnaest dana ranije nego 
ajeno, išli smo 15 dana ranije zato što smo vidjeli da je prošle godine bila dosta 

velika gužva, dosta velika navala oko postavljanja kampa, ljudi su se sami ponudili, bilo je 
lijepo vrijeme. Ove godine vrijeme nas nije baš pratilo, malo je, hajmo reći, smanjilo broj 
posjetitelja. Vrijeme je utrošeno za košnju i otklanjanje stabla koja su pala preko zime. Svake 

oja realno upravlja šumom na 

e ostati iste. Trudimo se u biti zadržati što duže možemo takav način 
poslovanja, da poslujemo na pozitivnoj nuli, da što više možemo našim građanima što 
povoljnije priuštiti taj kamp. Darova nije bilo, a i nekih režijski troškovi svake godine i nas 

ći, ali nadam se da neće ni 
Tako da je kampiranje i 

dalje ostalo 20,00 kuna za osobu. 20,00 za šator. Moram naglasiti da obitelji sa djecom ne 
đete sa djecom i cijelom 

gerenciji, brodar je privatan, i on sa Upravom 
pregovara direktno prijevoz na Fratarski otok, ali s njim imamo neke kontakte i već godinama 

er ostati 10,00 kuna. Nadamo da će se to 
ći i relativno povoljno. 

e sadržaja i nekih novih stvari. Već par godina imamo 
emo imati jedan koncert više. Ima 

će biti organizirana za 
e interes biti. Naravno, tu je već 

tradicionalno i Savez sportova Grada Pule, koji organizira taj ljetni sportski kamp, koji starta 



 

1.07. Tako da i tu održavamo taj dio. Pliva
rekreativnog karaktera koje na kraju i jesu dio otoka.
 To je to. Cijene za sada ostaju iste. Trudit 
držati što boljim, čišćim i pristupa
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zavaljujem. 
 Ravnateljica Loreta Morosin može odgovoriti na drugo pitane.
 
LORETA MOROSIN: 

Dobar dan svima, buon giorno a tutti i presenti.
Dnevni centar namjerava

i fondova Europske unije za sufinanciranje na otvoreni poziv iz operativnog programa 
konkurentnosti i kohezije 2014 
usluga u zajednici kao podrška procesu institunacionalizacije II faza. Poziv je otvoren krajem 
prošlog mjeseca i mi namjeravamo se javiti, a projektni prijedlog do kraja ovog mjeseca.
Ono što smo do sada učinili je da je izra
da smo ishodovali građevinsku dozvolu. Isho
prijave projektnog prijedloga, nije bio uvjet za prijavu na natje
ishodovana, planiramo dobiti maksimalan broj bodova u prethodnoj do
ustvari očekuje ostvariti. 
Uknjiženi smo u zemljišne knjige i to je bio isto tako jedan uvjet da budemo nosioci prava 
gradnje što smo, evo, uspjeli napraviti tako
dobivena također prije dva tjedna, tako da mislimo i ustvari znamo da smo spremni da do 
kraja ovog mjeseca budemo u potpunosti spremni za prijavu na projektnu dokumentaciju.
Još ste me pitali kada se planira ustvari izgraditi zgrada. Prema zadnjim informacijama 
rezultati natječaja će biti objavljeni slijede
12. mjeseca ove godine. Nekako ako sve bude idealno i udjeli u uvjetima kako se planira, 
znači, početak rada u novoj ustanovi 2021/22 školska godina. Naravno, to ovisi sada o 
da li će rezultati natječaja biti objavljeni kako su i planirani. Znamo da obi
rezultati budu i kasnje planirani.
 Evo, toliko. 
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
  Pozdravljam zamjenicu Gradona
 Kolegica Elvira Gattoni imate rije
 
ELENA GATTONI STEPNOV:
 Hvala. 
 Jako sam zadovoljna sa odgovorima. Zaista možemo svjedo
Fratarskom otoku sveobuhvatan i
su cijene ostale iste to je zaista veliki uspjeh i na tome mislim da se sugra
 A što se tiče rehabilitacijskog centra cijenim da se kre
sam ja osjetljiva na taj rad, jer mislim da je to osnova svakog društva. I nadam se da 
sklopu tog novog centra imati više radionica, novih škola, tako da se sugra
u rad samog Centra. 
Hvala lijepa. 

1.07. Tako da i tu održavamo taj dio. Plivači maraton Fratarski – Bunarina, stvari sportskog i 
rekreativnog karaktera koje na kraju i jesu dio otoka. 

To je to. Cijene za sada ostaju iste. Trudit ćemo se da to tako ostane, da otok probamo 
ćim i pristupačnijim za sve građane i sve stale. 

Ravnateljica Loreta Morosin može odgovoriti na drugo pitane. 

Dobar dan svima, buon giorno a tutti i presenti. 
Dnevni centar namjerava prijaviti projektni prijedlog Ministarstvu regionalnog razvoja 

i fondova Europske unije za sufinanciranje na otvoreni poziv iz operativnog programa 
konkurentnosti i kohezije 2014 -2020. unapređivanje infrastrukture za pružanje socijalnih 

i kao podrška procesu institunacionalizacije II faza. Poziv je otvoren krajem 
prošlog mjeseca i mi namjeravamo se javiti, a projektni prijedlog do kraja ovog mjeseca.

činili je da je izrađen glavni projekt, da su dobivene sve suglasnos
đevinsku dozvolu. Ishođenjem ove građevinske dozvole prije, prilikom 

prijave projektnog prijedloga, nije bio uvjet za prijavu na natječaj, ali s obzirom da je ve
ishodovana, planiramo dobiti maksimalan broj bodova u prethodnoj dokumentaciji koja se 

Uknjiženi smo u zemljišne knjige i to je bio isto tako jedan uvjet da budemo nosioci prava 
gradnje što smo, evo, uspjeli napraviti također prije dva tjedna, uknjiženi smo, gra

dva tjedna, tako da mislimo i ustvari znamo da smo spremni da do 
kraja ovog mjeseca budemo u potpunosti spremni za prijavu na projektnu dokumentaciju.
Još ste me pitali kada se planira ustvari izgraditi zgrada. Prema zadnjim informacijama 

e biti objavljeni slijedeće godine u trećem mjesecu. Natječ
12. mjeseca ove godine. Nekako ako sve bude idealno i udjeli u uvjetima kako se planira, 

etak rada u novoj ustanovi 2021/22 školska godina. Naravno, to ovisi sada o 
čaja biti objavljeni kako su i planirani. Znamo da obi

rezultati budu i kasnje planirani. 

Pozdravljam zamjenicu Gradonačelnika Lenu Ph Belci, koja nam se pridruži
Kolegica Elvira Gattoni imate riječ. 

ELENA GATTONI STEPNOV: 

Jako sam zadovoljna sa odgovorima. Zaista možemo svjedočiti da je program na 
Fratarskom otoku sveobuhvatan i ono što je najbitnije obuhvaća i našu mlađ
su cijene ostale iste to je zaista veliki uspjeh i na tome mislim da se sugrađani i zahvaljuju.

e rehabilitacijskog centra cijenim da se kreće u tom smjeru. Vi znate da 
ljiva na taj rad, jer mislim da je to osnova svakog društva. I nadam se da 

sklopu tog novog centra imati više radionica, novih škola, tako da se sugrađ
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Bunarina, stvari sportskog i 

emo se da to tako ostane, da otok probamo 

prijaviti projektni prijedlog Ministarstvu regionalnog razvoja 
i fondova Europske unije za sufinanciranje na otvoreni poziv iz operativnog programa 

ivanje infrastrukture za pružanje socijalnih 
i kao podrška procesu institunacionalizacije II faza. Poziv je otvoren krajem 

prošlog mjeseca i mi namjeravamo se javiti, a projektni prijedlog do kraja ovog mjeseca. 
en glavni projekt, da su dobivene sve suglasnosti i 

evinske dozvole prije, prilikom 
čaj, ali s obzirom da je već 

kumentaciji koja se 

Uknjiženi smo u zemljišne knjige i to je bio isto tako jedan uvjet da budemo nosioci prava 
er prije dva tjedna, uknjiženi smo, građevinska je 

dva tjedna, tako da mislimo i ustvari znamo da smo spremni da do 
kraja ovog mjeseca budemo u potpunosti spremni za prijavu na projektnu dokumentaciju. 
Još ste me pitali kada se planira ustvari izgraditi zgrada. Prema zadnjim informacijama 

em mjesecu. Natječaj je otvoren do 
12. mjeseca ove godine. Nekako ako sve bude idealno i udjeli u uvjetima kako se planira, 

etak rada u novoj ustanovi 2021/22 školska godina. Naravno, to ovisi sada o tome 
aja biti objavljeni kako su i planirani. Znamo da obično nekako 

elnika Lenu Ph Belci, koja nam se pridružila. 

čiti da je program na 
a i našu mlađu populaciju, a da 

đani i zahvaljuju. 
e u tom smjeru. Vi znate da 

ljiva na taj rad, jer mislim da je to osnova svakog društva. I nadam se da ćete u 
sklopu tog novog centra imati više radionica, novih škola, tako da se sugrađani mogu uključiti 



 

 
TIZIANO SOŠIĆ 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Roberto Fabris možete postaviti pitanja.
 
ROBERTO FABRIS: 
 Dobar dan svima. 
 Danas ću postaviti dva pitanja gospodinu Gradona
 Moje prvo pitanje odnosi se na Županijski centar za gospodarenje otpadom Kaštijun
Tijekom proteklih godina na ovom Vije
pitanja o tom samom Centru i gdje je sve bilo da ide po planu, da se radovi privode kraju, da 
je pogon u probnom radu i slič
Sada nedavno pročitamo izjavu predsjednika Uprave, gospodina Višnji
16.000.00,00 kuna da bi se Centar doveo u rad.
 Moje pitanje je, kakvo je to
16.000.000,00 kuna trebati još novca i kada 
zapreka. I kako vidimo i u njegovoj izjavi da on kaže da u takvom postrojenju MBO nisu 
trebali raditi radnici, ali trenutno  rade.
 Drugo pitanje, to sam mislio još prije tri mjeseca postaviti, 
Ponukan sam bio jednom jutarnjom šetnjom kroz grad rano ujutro, nekolicinu ljudi sam sreo, 
pitali smo se kako je nekad bilo kroz Prvomajsku ili sada Ulicu Sergijevaca pro
koji je to bio moving, s obzirom da je tada u
bila je Arena trikotaža, Istra veletrgova
su u popodnevnim satima nakon radnog vremena gužva, sada je to nažalost prazno. Ali još 
zašto to pričam, zašto pitanje sada, a to je, prošao sam Ulicom Dalmatinovom, prošao sam 
Smareglievom, Zagrebačkom, prostori se sve više zatvaraju, ulica postaje prazna, grad zimi je 
totalno mrtav. Sada Kandlerova ulica živne pred ljeta. Govora je bilo da 
Sergijevaca biti ulica gdje će biti brandirane trgovine, luksuzni restorani. Nažalost i dalje 
vidimo da se prodaju kape, dresovi Modri
prazni, nešto po ljeti živnu, zimi se opet zatvaraju. Pitanje Vama jer ste 
je to pitanje za sve nas ovdje, da li nešto mislimo napraviti da ovaj grad živne i da stvarno 
građani Pule dođu u centar grada, i ako ne desiti 
spavaonica. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ; 
 Zahvaljujem. 
 Oba pitanja za gradonač
 Gradonačelniče imate rije
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala lijepa uvaženi gospodine vije
dozvolite, možda od kraja. 
 Kada govorimo o poslovnim prostorima grada Pule, Grad Pula u vlasništvu
poslovnih prostora. Od tih 680 poslovnih prostora 89 % je u funkciji, 11 % nije u uporabi, a 
kada govorimo upravo o ovom obuhvatu starogradske jezgre gradski prostori koji su izvan 
funkcije su otprilike 3 %. Znač
gradskoj jezgri, su izvan funkcije. 
se kao gradski prostor. Evo, upravo smo ju
dugogodišnjem praznom prostoru koji se 

Fabris možete postaviti pitanja. 

u postaviti dva pitanja gospodinu Gradonačelniku, gospodinu Borisu Mileti
Moje prvo pitanje odnosi se na Županijski centar za gospodarenje otpadom Kaštijun

Tijekom proteklih godina na ovom Vijeću smo dosta komentirali, razgovarali, postavljali 
pitanja o tom samom Centru i gdje je sve bilo da ide po planu, da se radovi privode kraju, da 
je pogon u probnom radu i slično, da je ugrađena najmodernija oprema i tehni

itamo izjavu predsjednika Uprave, gospodina Višnjić
16.000.00,00 kuna da bi se Centar doveo u rad. 

Moje pitanje je, kakvo je točno stanje sa Kaštijunom i hoć
još novca i kada će početi raditi u punom pogonu bez ikakvih 

zapreka. I kako vidimo i u njegovoj izjavi da on kaže da u takvom postrojenju MBO nisu 
trebali raditi radnici, ali trenutno  rade. 

Drugo pitanje, to sam mislio još prije tri mjeseca postaviti, ali nisam došao na red. 
Ponukan sam bio jednom jutarnjom šetnjom kroz grad rano ujutro, nekolicinu ljudi sam sreo, 
pitali smo se kako je nekad bilo kroz Prvomajsku ili sada Ulicu Sergijevaca pro
koji je to bio moving, s obzirom da je tada u gradu bila i tvornica obuće Astra, bila je Tiskara, 
bila je Arena trikotaža, Istra veletrgovačko, Mehanika, Uljanik, to je bila stvarno gužva, bile 
su u popodnevnim satima nakon radnog vremena gužva, sada je to nažalost prazno. Ali još 

što pitanje sada, a to je, prošao sam Ulicom Dalmatinovom, prošao sam 
čkom, prostori se sve više zatvaraju, ulica postaje prazna, grad zimi je 

totalno mrtav. Sada Kandlerova ulica živne pred ljeta. Govora je bilo da ć
će biti brandirane trgovine, luksuzni restorani. Nažalost i dalje 

vidimo da se prodaju kape, dresovi Modrića i da se prodaju neke đinđ
prazni, nešto po ljeti živnu, zimi se opet zatvaraju. Pitanje Vama jer ste prvi č
je to pitanje za sve nas ovdje, da li nešto mislimo napraviti da ovaj grad živne i da stvarno 

u u centar grada, i ako ne desiti će nam se da će centar grada postati 

a pitanja za gradonačelnika. 
če imate riječ. 

Hvala lijepa uvaženi gospodine vijećniče Fabris na postavljenim pitanjima. Ako mi 

Kada govorimo o poslovnim prostorima grada Pule, Grad Pula u vlasništvu
poslovnih prostora. Od tih 680 poslovnih prostora 89 % je u funkciji, 11 % nije u uporabi, a 
kada govorimo upravo o ovom obuhvatu starogradske jezgre gradski prostori koji su izvan 
funkcije su otprilike 3 %. Znači 3 % gradskih prostora u starogradskoj jezgri odnosno u užoj 
gradskoj jezgri, su izvan funkcije. Često se pojedini prazan poslovni prostor č
se kao gradski prostor. Evo, upravo smo jučer ovdje na Klubu vijećnika razgovarali o jednom 
dugogodišnjem praznom prostoru koji se nalazi u Zagrebačkoj ulici i ako se sje
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elniku, gospodinu Borisu Miletiću. 
Moje prvo pitanje odnosi se na Županijski centar za gospodarenje otpadom Kaštijun. 

u smo dosta komentirali, razgovarali, postavljali 
pitanja o tom samom Centru i gdje je sve bilo da ide po planu, da se radovi privode kraju, da 

ehnička postrojenja. 
itamo izjavu predsjednika Uprave, gospodina Višnjića da nedostaje još 

no stanje sa Kaštijunom i hoće li nakon ovih 
eti raditi u punom pogonu bez ikakvih 

zapreka. I kako vidimo i u njegovoj izjavi da on kaže da u takvom postrojenju MBO nisu 

ali nisam došao na red. 
Ponukan sam bio jednom jutarnjom šetnjom kroz grad rano ujutro, nekolicinu ljudi sam sreo, 
pitali smo se kako je nekad bilo kroz Prvomajsku ili sada Ulicu Sergijevaca proći prije 7 sati, 

će Astra, bila je Tiskara, 
ko, Mehanika, Uljanik, to je bila stvarno gužva, bile 

su u popodnevnim satima nakon radnog vremena gužva, sada je to nažalost prazno. Ali još 
što pitanje sada, a to je, prošao sam Ulicom Dalmatinovom, prošao sam 

kom, prostori se sve više zatvaraju, ulica postaje prazna, grad zimi je 
totalno mrtav. Sada Kandlerova ulica živne pred ljeta. Govora je bilo da će Prvomajska ili 

e biti brandirane trgovine, luksuzni restorani. Nažalost i dalje 
đinđuve, restorani jesu 

prvi čovjek grada, jer 
je to pitanje za sve nas ovdje, da li nešto mislimo napraviti da ovaj grad živne i da stvarno 

će centar grada postati 

e Fabris na postavljenim pitanjima. Ako mi 

Kada govorimo o poslovnim prostorima grada Pule, Grad Pula u vlasništvu ima 680 
poslovnih prostora. Od tih 680 poslovnih prostora 89 % je u funkciji, 11 % nije u uporabi, a 
kada govorimo upravo o ovom obuhvatu starogradske jezgre gradski prostori koji su izvan 

skoj jezgri odnosno u užoj 
esto se pojedini prazan poslovni prostor čini prazan tretira 

ćnika razgovarali o jednom 
koj ulici i ako se sjećate onog 



 

famoznog bara Harlekina koji, ako se ne varam tako se zove, koji ve
jedan dio građana misli da je to prazan gradski poslovni prostor. Nažalost to nije gradski 
poslovni prostor, prazan je, ali nije gradski.
I možda bi bilo pametno, kao što smo to unatrag nekoliko godina bili u
imovinu koja nije u funkciji posebno ozna
da svako zaustavljanje na onom križanju i kad se
se da ovaj grad baš nije briga što to propada, ono staklo je prljavo, unutra je prašina. 
Međutim, to je državni prostor, nije ni privatni. I možda bi stvarno naš Upravni odjel trebao 
na neki način označiti tu našu imovinu koja, ukoliko neko vrijeme nije popunjena, a znate da 
kontinuirano objavljujemo javni pozive i da se svaki put na javnom pozivu odre
daje u zakup, jer to je naprosto život, nešto raste, nešto stagnira, nešto nažalost propadne, pa 
dođe netko drugi, pokuša. Prema tome ja se s vama apsolutno slažem da tijekom zimskih 
mjeseci, pogotovo kada su krać
života i da neke stvari svi skupa moramo pokušati mo
uzrok tome je zato što su se otvorili trgova
sigurno da jedan dio potreba građ
nije problem Pule. To je problem s kojim se susre
samo to problem, jer vi ne možete zaustaviti izgradnju centara. Mi možemo u gradu Puli, ali 
graditi će okolo, Vodnjan, Medulin, Fažana. To je sve vrlo, vrlo dostupno samim vozilom, a 
mi se upravo trudimo kroz odre
kulturu u Kandlerovoj ulici pokušati upravo ne napla
određenih programa, poput umjetni
slažem se da u nekim stvarima m
u centar grada ili mora imati naviku ili mora imati potrebu. Potrebu kreirati nije lako, ali 
navike možda poticati svi skupa možemo, jer nemojmo zaboraviti da je dugi niz desetlje
ovo prije svega bio jedan jaki vojni grad, koji je imao  velik broj ro
kina u ovom gradu. Danas imamo jedno kino u gradu, sada sa Cynestarom to jedno naše kino 
pitanje je kako će funkcionirati. Dakle, život se mijenja i taj proces sigurno zaust
ali apsolutno da, slažem se s vama. I nedavno su imali naši pro
vrlo kvalitetan i konstruktivan sastanak u Udruženju obrtnika gdje smo saslušali njihove 
prijedloge, na koji način možda i marketinški pristupiti tom
dolazak ljudi u naš centar. I mislim da neke mjere ve
sezone ćemo uvesti kako bi upravo bili ti koji to poti
 E sada malo izazovnije pitanje po stru
nečemu onda uvijek volim krenuti od nekog po
nekog procesa. Konkretno kod teme Županijskog centra za gospodarenje otpadom temeljno 
polazište je zakon, zakon kojeg je usvojio Hrvatski sabor kao najv
naše države, zakon za vrijeme ministrice, gospo
definirao da u Republici Hrvatskoj je potrebno izgraditi centre za gospodarenje otpadom, 
najviše jedan po županiji odnosno mogu
je tehnologiju mehaničko biološka zbrinjavanja otpada. Imamo zakon. Temeljem zakona 
možemo donositi nekakve podzakonske akte na nivou županije, na nivou grada, na nivou 
općine, koji svi moraju biti podre
samome otpadu. Dakle, to je toč
 Točka 2. Pristupanjem Europskoj uniji ova zemlja se obvezala da 
gospodarenja otpadom odnosno ne
se radilo isključivo o zbrinjavanju otpada, a onaj dio o gospodarenju možemo zahvaliti našim 
školarcima, kao ja kada smo kao klinci skupljali stari papir po zgradama da bismo uštedjeli 
neki tada dinar za neku ekskurziju. Dakle, u principu gospodarenje
bilo gomilanje otpada na određ

famoznog bara Harlekina koji, ako se ne varam tako se zove, koji već godinama je zatvoren. I 
ana misli da je to prazan gradski poslovni prostor. Nažalost to nije gradski 

n je, ali nije gradski. 
I možda bi bilo pametno, kao što smo to unatrag nekoliko godina bili učinili, doista gradsku 
imovinu koja nije u funkciji posebno označiti, da jednostavno ne brkamo pojmove i vjerujem 
da svako zaustavljanje na onom križanju i kad se gleda na semaforu taj prazan prostor, misli 
se da ovaj grad baš nije briga što to propada, ono staklo je prljavo, unutra je prašina. 

utim, to je državni prostor, nije ni privatni. I možda bi stvarno naš Upravni odjel trebao 
šu imovinu koja, ukoliko neko vrijeme nije popunjena, a znate da 

kontinuirano objavljujemo javni pozive i da se svaki put na javnom pozivu odre
daje u zakup, jer to je naprosto život, nešto raste, nešto stagnira, nešto nažalost propadne, pa 

e netko drugi, pokuša. Prema tome ja se s vama apsolutno slažem da tijekom zimskih 
mjeseci, pogotovo kada su kraći dani, kada rano padne mrak, da u samom centru nema puno 
života i da neke stvari svi skupa moramo pokušati moći promijeniti. Netko 
uzrok tome je zato što su se otvorili trgovački centri. Oni jesu sigurno privukli dio ljudi i 
sigurno da jedan dio potreba građani više ne moraju zadovoljavati samo iz gradske jezgre. I to 
nije problem Pule. To je problem s kojim se susreću mnogi gradovi. Ali ja mislim da nije 
samo to problem, jer vi ne možete zaustaviti izgradnju centara. Mi možemo u gradu Puli, ali 

e okolo, Vodnjan, Medulin, Fažana. To je sve vrlo, vrlo dostupno samim vozilom, a 
mi se upravo trudimo kroz određene manifestacije, kroz određene poticaje, kroz konkretno 
kulturu u Kandlerovoj ulici pokušati upravo ne naplaćujući najam. Dakle, hajdemo temeljem 

enih programa, poput umjetničkih galerija, foto galerija, udahnuti taj jedan život. Da, 
slažem se da u nekim stvarima moramo svi skupa drugačije promišljati, jer da bi netko došao 
u centar grada ili mora imati naviku ili mora imati potrebu. Potrebu kreirati nije lako, ali 
navike možda poticati svi skupa možemo, jer nemojmo zaboraviti da je dugi niz desetlje

ga bio jedan jaki vojni grad, koji je imao  velik broj ročnika. Imali smo pet
kina u ovom gradu. Danas imamo jedno kino u gradu, sada sa Cynestarom to jedno naše kino 

e funkcionirati. Dakle, život se mijenja i taj proces sigurno zaust
ali apsolutno da, slažem se s vama. I nedavno su imali naši pročelnici upravnih tijela jedan 
vrlo kvalitetan i konstruktivan sastanak u Udruženju obrtnika gdje smo saslušali njihove 

čin možda i marketinški pristupiti tom pitanju, na koji na
dolazak ljudi u naš centar. I mislim da neke mjere već za 2019. godinu nakon turisti

emo uvesti kako bi upravo bili ti koji to potičemo. 
E sada malo izazovnije pitanje po stručnoj terminologiji. Dakle, ja kada 

emu onda uvijek volim krenuti od nekog početka i jasno definirati nositelje odnosno aktere 
nekog procesa. Konkretno kod teme Županijskog centra za gospodarenje otpadom temeljno 
polazište je zakon, zakon kojeg je usvojio Hrvatski sabor kao najviše predstavni
naše države, zakon za vrijeme ministrice, gospođe Marine Matulović Dropuli
definirao da u Republici Hrvatskoj je potrebno izgraditi centre za gospodarenje otpadom, 
najviše jedan po županiji odnosno moguće dvije ili više županija na jedan centar. I definirao 

čko biološka zbrinjavanja otpada. Imamo zakon. Temeljem zakona 
možemo donositi nekakve podzakonske akte na nivou županije, na nivou grada, na nivou 

ine, koji svi moraju biti podređeni zakonu ili propisu najvišeg reda, dakle zakonu o 
samome otpadu. Dakle, to je točka jedan. 

ka 2. Pristupanjem Europskoj uniji ova zemlja se obvezala da ć
gospodarenja otpadom odnosno neće reći gospodarenje, jer ga prije gotovo da nije bilo, 

ivo o zbrinjavanju otpada, a onaj dio o gospodarenju možemo zahvaliti našim 
školarcima, kao ja kada smo kao klinci skupljali stari papir po zgradama da bismo uštedjeli 
neki tada dinar za neku ekskurziju. Dakle, u principu gospodarenje otpadom nije bilo, ve
bilo gomilanje otpada na određene površine, pa imamo i primjer staroga Kaštijuna koji je iz 
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ć godinama je zatvoren. I 
ana misli da je to prazan gradski poslovni prostor. Nažalost to nije gradski 

činili, doista gradsku 
iti, da jednostavno ne brkamo pojmove i vjerujem 

gleda na semaforu taj prazan prostor, misli 
se da ovaj grad baš nije briga što to propada, ono staklo je prljavo, unutra je prašina. 

utim, to je državni prostor, nije ni privatni. I možda bi stvarno naš Upravni odjel trebao 
šu imovinu koja, ukoliko neko vrijeme nije popunjena, a znate da 

kontinuirano objavljujemo javni pozive i da se svaki put na javnom pozivu određeni prostor 
daje u zakup, jer to je naprosto život, nešto raste, nešto stagnira, nešto nažalost propadne, pa 

e netko drugi, pokuša. Prema tome ja se s vama apsolutno slažem da tijekom zimskih 
i dani, kada rano padne mrak, da u samom centru nema puno 

i promijeniti. Netko će reći glavni 
ki centri. Oni jesu sigurno privukli dio ljudi i 

ani više ne moraju zadovoljavati samo iz gradske jezgre. I to 
vi. Ali ja mislim da nije 

samo to problem, jer vi ne možete zaustaviti izgradnju centara. Mi možemo u gradu Puli, ali 
e okolo, Vodnjan, Medulin, Fažana. To je sve vrlo, vrlo dostupno samim vozilom, a 

ene poticaje, kroz konkretno 
i najam. Dakle, hajdemo temeljem 

kih galerija, foto galerija, udahnuti taj jedan život. Da, 
ije promišljati, jer da bi netko došao 

u centar grada ili mora imati naviku ili mora imati potrebu. Potrebu kreirati nije lako, ali 
navike možda poticati svi skupa možemo, jer nemojmo zaboraviti da je dugi niz desetljeća 

čnika. Imali smo pet-šest 
kina u ovom gradu. Danas imamo jedno kino u gradu, sada sa Cynestarom to jedno naše kino 

e funkcionirati. Dakle, život se mijenja i taj proces sigurno zaustaviti nećemo, 
čelnici upravnih tijela jedan 

vrlo kvalitetan i konstruktivan sastanak u Udruženju obrtnika gdje smo saslušali njihove 
pitanju, na koji način potaknuti 

 za 2019. godinu nakon turističke 

noj terminologiji. Dakle, ja kada govorim o 
etka i jasno definirati nositelje odnosno aktere 

nekog procesa. Konkretno kod teme Županijskog centra za gospodarenje otpadom temeljno 
iše predstavničko tijelo ove 

e Marine Matulović Dropulić, koji je 
definirao da u Republici Hrvatskoj je potrebno izgraditi centre za gospodarenje otpadom, 

še županija na jedan centar. I definirao 
ko biološka zbrinjavanja otpada. Imamo zakon. Temeljem zakona 

možemo donositi nekakve podzakonske akte na nivou županije, na nivou grada, na nivou 
ili propisu najvišeg reda, dakle zakonu o 

ka 2. Pristupanjem Europskoj uniji ova zemlja se obvezala da će promijeniti način 
i gospodarenje, jer ga prije gotovo da nije bilo, nego 

ivo o zbrinjavanju otpada, a onaj dio o gospodarenju možemo zahvaliti našim 
školarcima, kao ja kada smo kao klinci skupljali stari papir po zgradama da bismo uštedjeli 

otpadom nije bilo, već je 
ene površine, pa imamo i primjer staroga Kaštijuna koji je iz 



 

jedne velike depresije danas jedno poprili
gradu. 
 Dakle, definiran je nač
smo si kao država u predpristupnom procesu pristupanja Europskoj uniji odre
nakon čega slijedi, ako nisi poslušan, prvo upozorenje, nakon upozorenja slijedi konkretan 
penal novčani što će trebati netko 
dolazimo do jednog dijela koji se zove Fond za zaštitu okoliša i energetske u
je osnovan od strane Ministarstva i koji je nositelj projekta, akter nositelj projekta u smislu 
raspisivanja natječaja, potpisivanja ugovora za izvo
 Mi smo formirali tvrtku Kaštijun. Kada kažem mi mislim na regionalnu i lokalnu 
samoupravu kao nekoga tko će upravljati sutra tim pogonom. Dakle, vi možete i
sve ugovore, tko ih je potpisao, tko je ugovorio posao i tko je u kona
Nemojmo zaboraviti da je Kaštijun u velikoj mjeri sufinanciran upravo bespovratnim 
sredstvima iz Europskih fondova u cilju izgradnje modernog centra za gospodarenje otpadom. 
 Zašto to govorim ? Zato što 
izgradio, tko je ugovarao, tko je raspisivao natje
napravljeno. Istina je drugačija. Kaštijun d.o.o. kao gospodarski subjekt je preuzeo po
nakon što je ono izgrađeno, nakon što je dobilo od nadležnog Ministarstva potrebne dozvole 
za rad, ali jednako tako taj isti Fond i Ministarstvo je notirao o nedostatcima koji su uo
jer projekt do kraja nije izveden kako je trebao biti izved
se Fond obvezao da će ukloniti navedene nedostatke, jer je on taj koji je ugovorio posao i koji 
je odgovoran za taj posao. Međ
unatoč nedostacima i u toku r
varijantu b) izvolite vratiti sve novce koje ste dobili od Europske unije, jer niste u roku 
odradili posao. Znate koliko je to kasnilo. To je kasnilo ne danima, mjesecima, godinama. 
Međunarodni natječaj, grupa iz Gr
varam. I sada je to ona varijanta kada do
odvjetnika, češljaju ugovore i onda se jedna država na
tome problemu, jer nije mogla natjerati izvo

Puno otvorenih pitanja. Ali, što mi na lokalnoj razini možemo napravit. Imamo 
odlagalište koje je puno, stari Kaštijun koji je pun, gdje više ne možemo odlagati otpad kao to 
smo navikli, imamo nadležno Ministarstvo koje sutra ako ho
pa kao što su neki priželjkivali ili hladne glava, trezveno, pokušati posao privesti kraju kako 
treba, s intencijom da onaj tko je odgovoran da za to snosi posljedi
financijskih sredstava koja su neophodna, a otkloniti nedostatke. To je jedina istina. Nema 
druge istine, istina je samo jedna, a sve vrlo lijepo piše. Svaki ugovor, svaki dopis, svako 
pismo, svako upozorenje potpisano od odgovore os
ne što smo htjeli biti u skladu sa zakonom, što smo htjeli biti u skladu sa direktivama, što smo 
htjeli prvi riješiti pitanje gospodarenja otpadom uz Primorsko
Hrvatskoj. Doista me jako zanima tko 
županija koja to nije ni napravila ili 
do realizacije takvog projekta to ne ide preko no
20 u Hrvatskoj. Na sreću našu projekt Kaštijuna je u znatno, znatno boljoj kondiciji nego je to 
projekt Marišćina, koja ima puno ve
izgradnje i stavljanja u funkciju što država nije regulirala pitanje sekunda
morala regulirati onog trenutka kada se odlu
otpada, koji je u aplikaciji prema EU za dobiti bespovratna sredstva predvidio da 
prihodi centara, a ne da će centri morati e
goriva zbrinula. Normalno, da imate alate kao država te municije CO2 u atmosferu, dakle, 
alati postoje, samo se netko s time treba baviti. Na sjednici Vlade 13.09. prošle godine u ovoj 

jedne velike depresije danas jedno poprilično veliko brdo, da ne kažem planina u našem 

Dakle, definiran je način kako ćemo zbrinjavati odnosno gospodariti otpadom i uzeli 
smo si kao država u predpristupnom procesu pristupanja Europskoj uniji odre

ega slijedi, ako nisi poslušan, prvo upozorenje, nakon upozorenja slijedi konkretan 
će trebati netko platiti tko nije postupio sukladno direktivama. Onda 

dolazimo do jednog dijela koji se zove Fond za zaštitu okoliša i energetske u
je osnovan od strane Ministarstva i koji je nositelj projekta, akter nositelj projekta u smislu 

aja, potpisivanja ugovora za izvođačem i sa nadzornim organom.
Mi smo formirali tvrtku Kaštijun. Kada kažem mi mislim na regionalnu i lokalnu 

samoupravu kao nekoga tko će upravljati sutra tim pogonom. Dakle, vi možete i
ko ih je potpisao, tko je ugovorio posao i tko je u konačnici taj posao pla

Nemojmo zaboraviti da je Kaštijun u velikoj mjeri sufinanciran upravo bespovratnim 
sredstvima iz Europskih fondova u cilju izgradnje modernog centra za gospodarenje otpadom. 

Zašto to govorim ? Zato što često percepcija Kaštijun d.o.o. je ta, tko je Centar 
izgradio, tko je ugovarao, tko je raspisivao natječaj i tko je odgovoran za ono što je 

čija. Kaštijun d.o.o. kao gospodarski subjekt je preuzeo po
đeno, nakon što je dobilo od nadležnog Ministarstva potrebne dozvole 

za rad, ali jednako tako taj isti Fond i Ministarstvo je notirao o nedostatcima koji su uo
jer projekt do kraja nije izveden kako je trebao biti izveden. Vrlo precizno, ugovorno 

će ukloniti navedene nedostatke, jer je on taj koji je ugovorio posao i koji 
je odgovoran za taj posao. Međutim, u trenutku kada imate opciju a) objekt staviti u funkciju 

 nedostacima i u toku rada otkloniti nedostatke, uvijek govorim na razini države, bilo 
varijantu b) izvolite vratiti sve novce koje ste dobili od Europske unije, jer niste u roku 
odradili posao. Znate koliko je to kasnilo. To je kasnilo ne danima, mjesecima, godinama. 

aj, grupa iz Grčke, nadzorni inženjer iz Velike britanije, ako se ja ne 
varam. I sada je to ona varijanta kada dođe strano trgovačko društvo naoružano sa 7 

ešljaju ugovore i onda se jedna država nađe u problemu, a Hrvatska se našla u 
ome problemu, jer nije mogla natjerati izvođača da u roku obavi posao kako treba.

Puno otvorenih pitanja. Ali, što mi na lokalnoj razini možemo napravit. Imamo 
odlagalište koje je puno, stari Kaštijun koji je pun, gdje više ne možemo odlagati otpad kao to 
smo navikli, imamo nadležno Ministarstvo koje sutra ako hoće to odlagalište može zatvoriti, 
pa kao što su neki priželjkivali ili hladne glava, trezveno, pokušati posao privesti kraju kako 
treba, s intencijom da onaj tko je odgovoran da za to snosi posljedice, posljedice jednako 
financijskih sredstava koja su neophodna, a otkloniti nedostatke. To je jedina istina. Nema 
druge istine, istina je samo jedna, a sve vrlo lijepo piše. Svaki ugovor, svaki dopis, svako 
pismo, svako upozorenje potpisano od odgovore osobe od koje se to traži. Da li smo krivi ili 
ne što smo htjeli biti u skladu sa zakonom, što smo htjeli biti u skladu sa direktivama, što smo 
htjeli prvi riješiti pitanje gospodarenja otpadom uz Primorsko-goransku županiju, jedini u 

ko zanima tko će sutra plaćati penale, da li će penale pla
županija koja to nije ni napravila ili će penale plaćati solidarno svi iz državnog prora
do realizacije takvog projekta to ne ide preko noći, a mi smo samo dvije županije, imamo ih 

ću našu projekt Kaštijuna je u znatno, znatno boljoj kondiciji nego je to 
ina, koja ima puno veće probleme, a da ne govorimo kada završimo temu 

izgradnje i stavljanja u funkciju što država nije regulirala pitanje sekundarnih sirovina koje je 
morala regulirati onog trenutka kada se odlučila za ovu tehnologiju, a to je taj osvrtni dio, dio 
otpada, koji je u aplikaciji prema EU za dobiti bespovratna sredstva predvidio da 

će centri morati ekstra platiti kako bi neka cementara taj gorivi dio 
goriva zbrinula. Normalno, da imate alate kao država te municije CO2 u atmosferu, dakle, 
alati postoje, samo se netko s time treba baviti. Na sjednici Vlade 13.09. prošle godine u ovoj 
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no veliko brdo, da ne kažem planina u našem 

avati odnosno gospodariti otpadom i uzeli 
smo si kao država u predpristupnom procesu pristupanja Europskoj uniji određene rokove, 

ega slijedi, ako nisi poslušan, prvo upozorenje, nakon upozorenja slijedi konkretan 
platiti tko nije postupio sukladno direktivama. Onda 

dolazimo do jednog dijela koji se zove Fond za zaštitu okoliša i energetske učinkovitost, koji 
je osnovan od strane Ministarstva i koji je nositelj projekta, akter nositelj projekta u smislu 

em i sa nadzornim organom. 
Mi smo formirali tvrtku Kaštijun. Kada kažem mi mislim na regionalnu i lokalnu 

e upravljati sutra tim pogonom. Dakle, vi možete ići i pogledati 
čnici taj posao plaćao. 

Nemojmo zaboraviti da je Kaštijun u velikoj mjeri sufinanciran upravo bespovratnim 
sredstvima iz Europskih fondova u cilju izgradnje modernog centra za gospodarenje otpadom.  

esto percepcija Kaštijun d.o.o. je ta, tko je Centar 
aj i tko je odgovoran za ono što je 

ija. Kaštijun d.o.o. kao gospodarski subjekt je preuzeo postrojenje 
eno, nakon što je dobilo od nadležnog Ministarstva potrebne dozvole 

za rad, ali jednako tako taj isti Fond i Ministarstvo je notirao o nedostatcima koji su uočeni, 
en. Vrlo precizno, ugovorno čak, jer 

e ukloniti navedene nedostatke, jer je on taj koji je ugovorio posao i koji 
utim, u trenutku kada imate opciju a) objekt staviti u funkciju 

ada otkloniti nedostatke, uvijek govorim na razini države, bilo 
varijantu b) izvolite vratiti sve novce koje ste dobili od Europske unije, jer niste u roku 
odradili posao. Znate koliko je to kasnilo. To je kasnilo ne danima, mjesecima, godinama. 

ke, nadzorni inženjer iz Velike britanije, ako se ja ne 
ko društvo naoružano sa 7 

e u problemu, a Hrvatska se našla u 
a da u roku obavi posao kako treba. 

Puno otvorenih pitanja. Ali, što mi na lokalnoj razini možemo napravit. Imamo 
odlagalište koje je puno, stari Kaštijun koji je pun, gdje više ne možemo odlagati otpad kao to 

e to odlagalište može zatvoriti, 
pa kao što su neki priželjkivali ili hladne glava, trezveno, pokušati posao privesti kraju kako 

ce, posljedice jednako 
financijskih sredstava koja su neophodna, a otkloniti nedostatke. To je jedina istina. Nema 
druge istine, istina je samo jedna, a sve vrlo lijepo piše. Svaki ugovor, svaki dopis, svako 

obe od koje se to traži. Da li smo krivi ili 
ne što smo htjeli biti u skladu sa zakonom, što smo htjeli biti u skladu sa direktivama, što smo 

goransku županiju, jedini u 
će penale plaćati xy 

ati solidarno svi iz državnog proračuna, jer 
i, a mi smo samo dvije županije, imamo ih 

u našu projekt Kaštijuna je u znatno, znatno boljoj kondiciji nego je to 
e probleme, a da ne govorimo kada završimo temu 

rnih sirovina koje je 
ila za ovu tehnologiju, a to je taj osvrtni dio, dio 

otpada, koji je u aplikaciji prema EU za dobiti bespovratna sredstva predvidio da će to biti 
kstra platiti kako bi neka cementara taj gorivi dio 

goriva zbrinula. Normalno, da imate alate kao država te municije CO2 u atmosferu, dakle, 
alati postoje, samo se netko s time treba baviti. Na sjednici Vlade 13.09. prošle godine u ovoj 



 

Gradskoj vijećnici jedna od toč
zbrinjavanje otpadom. Ovdje u ovoj Gradskoj vije

Hvala vam na pitanju, jer mislim da treba govoriti, ponavljati i pri
bismo znali o čemu pričamo. 

Vraćam se opet na onu temu onog praznog prostora bivšeg kafi
da 99 % ljudi koji onuda prođu misle da je to gradska imovina koja zjapi prazna, ali nije.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Utvrđujem da je vijećnik Massimo Brajuha pristigao na sjednicu, t
vijećnika. 
Kolega Fabris imate riječ. 
 
ROBERTO FABRIS: 
 Zahvaljujem gospodinu Gradona
 Samo za Kaštijun ja se stvarno slažem s vama svime, jer to je postupak i pitao sam 
samo kada će to konačno završiti
 A što se tiče pitanja poslovnih prostora upoznat sam sa time, na jedno vije
pitanje mi je rečeno koliko je poslovnih prostora, mislim da je pro
odgovarao na pitanje. Ali mislim da ne možemo p
naše, zato sam rekao da svi zajedno moramo donositi neki plan, sve je ovo super kada ste rekli 
da ste sa Obrtničkom komorom razgovarali ili pritisnuti da daju te prostore u najam, jer koliko 
čujem ima nekih, kao na Stadionu, drže prostre prazne, ali da ih ne
pritisci moraju biti. Taj dio stvarno je ružno za vidjeti. Vjerujte mi tamo bilo tko da pro
uvijek će reći da je to gradsko, što misli taj grad, da li netko nekada pro
je to privatno, mislim da nekako treba pritisnuti javnost
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Gradonačelniče imate rije
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala vam na konstruktivnom prijedlogu, Ali, sam htio re
projektu Kaštijun. Europa ne daje novac na lijepe o
postoje ti mehanizmi kontrole koji onda utvr
i da li to je napravljeno sukladno ugovorima. Prema tome ne može pro
vremena da se taj dio ne dovrši. Ono što je, dakle, vrlo jasno kažem prije preuzimanja 
postrojenja od strane Kaštijuna d.o.o. od nadležnog Fonda za za
definirane obveze koje je Fond dužan financirati kako bi se nedostatci uklonili. To je bio 
preduvjet za preuzimanje postrojenja. Tako da budite uvjereni da 
dovršen. Ja bih molio čim prije. Za to su normalno 
ali ja mislim da ćete se složiti sa mnom da mi još jednom podme
si to ne možemo dozvoliti, nego da to treba platiti onaj koji je projekt vodio, koji je za projekt 
odgovoran, a to je upravo Fond za zaštitu okoliša i njegovo nadležno tijelo, nadležno 
ministarstvo. 
 
TIZIANO SOŠĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Ardemio Zimolo imate rije
 

jedna od točaka je bila upravo to ministru zaštite okoliša game centara za 
zbrinjavanje otpadom. Ovdje u ovoj Gradskoj vijećnici. 

Hvala vam na pitanju, jer mislim da treba govoriti, ponavljati i pri
 

et na onu temu onog praznog prostora bivšeg kafića Harlekin. Ja mislim 
đu misle da je to gradska imovina koja zjapi prazna, ali nije.

ćnik Massimo Brajuha pristigao na sjednicu, tako da sada imamo 22 

Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku na široko danom odgovoru.
Samo za Kaštijun ja se stvarno slažem s vama svime, jer to je postupak i pitao sam 

čno završiti i kada će biti u potpunom pogonu. 
e pitanja poslovnih prostora upoznat sam sa time, na jedno vije

eno koliko je poslovnih prostora, mislim da je pročelnik Aleksandar Mati
odgovarao na pitanje. Ali mislim da ne možemo prolaziti pored tih zatvorenih prostora, to nije 
naše, zato sam rekao da svi zajedno moramo donositi neki plan, sve je ovo super kada ste rekli 

kom komorom razgovarali ili pritisnuti da daju te prostore u najam, jer koliko 
kao na Stadionu, drže prostre prazne, ali da ih neće davati u najam. Neki 

pritisci moraju biti. Taj dio stvarno je ružno za vidjeti. Vjerujte mi tamo bilo tko da pro
i da je to gradsko, što misli taj grad, da li netko nekada prođe. Tako da t

je to privatno, mislim da nekako treba pritisnuti javnost 

če imate riječ. 

Hvala vam na konstruktivnom prijedlogu, Ali, sam htio reći da govorimo o samom 
projektu Kaštijun. Europa ne daje novac na lijepe oči samo zato da bi se nešto napravilo, nego 
postoje ti mehanizmi kontrole koji onda utvrđuju da li se napravilo ono što je tre
i da li to je napravljeno sukladno ugovorima. Prema tome ne može proći ne znam koliko puno 
vremena da se taj dio ne dovrši. Ono što je, dakle, vrlo jasno kažem prije preuzimanja 
postrojenja od strane Kaštijuna d.o.o. od nadležnog Fonda za zaštitu okoliša su ugovorno 
definirane obveze koje je Fond dužan financirati kako bi se nedostatci uklonili. To je bio 
preduvjet za preuzimanje postrojenja. Tako da budite uvjereni da će taj dio morati biti 

čim prije. Za to su normalno potrebna određena sredstva koja nisu mala, 
ete se složiti sa mnom da mi još jednom podmećemo leđa za tu

si to ne možemo dozvoliti, nego da to treba platiti onaj koji je projekt vodio, koji je za projekt 
avo Fond za zaštitu okoliša i njegovo nadležno tijelo, nadležno 

Kolega Ardemio Zimolo imate riječ. 
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aka je bila upravo to ministru zaštite okoliša game centara za 

Hvala vam na pitanju, jer mislim da treba govoriti, ponavljati i pričati istinu, kako 

ća Harlekin. Ja mislim 
u misle da je to gradska imovina koja zjapi prazna, ali nije. 

ako da sada imamo 22 

elniku na široko danom odgovoru. 
Samo za Kaštijun ja se stvarno slažem s vama svime, jer to je postupak i pitao sam 

e pitanja poslovnih prostora upoznat sam sa time, na jedno vijećničko 
čelnik Aleksandar Matić 

rolaziti pored tih zatvorenih prostora, to nije 
naše, zato sam rekao da svi zajedno moramo donositi neki plan, sve je ovo super kada ste rekli 

kom komorom razgovarali ili pritisnuti da daju te prostore u najam, jer koliko 
će davati u najam. Neki 

pritisci moraju biti. Taj dio stvarno je ružno za vidjeti. Vjerujte mi tamo bilo tko da prođe 
đe. Tako da taj dio, da 

ći da govorimo o samom 
i samo zato da bi se nešto napravilo, nego 

uju da li se napravilo ono što je trebalo napraviti 
ći ne znam koliko puno 

vremena da se taj dio ne dovrši. Ono što je, dakle, vrlo jasno kažem prije preuzimanja 
štitu okoliša su ugovorno 

definirane obveze koje je Fond dužan financirati kako bi se nedostatci uklonili. To je bio 
će taj dio morati biti 

đena sredstva koja nisu mala, 
ć đa za tuđu nebrigu da 

si to ne možemo dozvoliti, nego da to treba platiti onaj koji je projekt vodio, koji je za projekt 
avo Fond za zaštitu okoliša i njegovo nadležno tijelo, nadležno 



 

ARDEMIO ZIMOLO: 
 Dobar dan, buon giorno a tutti.
 Imao bih jedno dva pitanja. 
 Jedno pitanje za pročelnika Gior
Glušca. 
 Pročelnika Giordana Škufli
počela, pa me zanima kada će biti kraj radova na novoj serpentini.
 Drugo pitanje za direktora Ivana Glušca, zamolio b
vidi što bi se dalo napraviti da poboljšamo situaciju na dje
poduzeću Pula sport na održavanje. Svjesni smo toga da grad u zadnjih par godina je uložio 
jako puno novaca za zadovoljiti našu dj
malo odmaknu od ove javne elektronike, da po
smo čitali neki dan naš poznati ortoped Peharec je rekao da bi trebalo da djeca više izlaze 
vani, da se bave svim moguć
gradimo, a neki nesvjesni pojedinci, nekulturni divljaci, to sve uništavaju. A tko to pla
Plaćamo svi mi. Mislim da bi trebalo možda animirati, u zadnje vrijeme ne vidim kvartovske 
policajce, možda bi trebalo veliki brat da se malo angažira, da vidimo koji su ti pojedinci koji 
nam stvaraju bespotrebne troškove.
Zahvaljujem. 
 
TIZINO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelnik Giordano Škufl
 
GIORDANO ŠKULIĆ: 
 Radovi na usponu Marjana Rotora odnosno na desnoj serpentini kod Arene su pri 
kraju i biti će gotovi odnosno biti 
oborinska odvodnja, javna rasvjeta, hortikulturno 
postaviti će se klupe, koševi za otpatke. Kompletno 
ulice i sa serpentine  na Škaljerovu ulicu, navodnjavanje, rasvjeta, mogu
rasvjetom u određenim prilikama, zna
Svi radovi koji su bili planirani biti 
kada planiramo to zgotoviti, tako da budemo gotovi prije svih priredbi koje se po
dešavati u našem gradu. 
 Procijenjena vrijednost bila je preko 4.000.000,00 kuna. Mi smo sada na nekih 
3.600.000,00 kuna. Pokušavamo maksimalno ostati u gabaritima koje smo planirali. I evo 
uskoro ćemo imati još jedan lijep segment oko jednog našeg vrlo vrijednog spomenika 
antičkog, a moram napomenuti da to nije kraj, mi nastavljamo sa projektnom dokumentacijom 
I sa svim aktivnosti koje bi trebale biti ure
bi trebala biti uređenje onog drugog dijela, zna
najkompliciranije, kompleksno. 

Sve što smo radili do sada, radili smo uz suglasnosti nadležnog konzervatorskog 
odjela u Puli. Vjerujem da će po završetku za kojih desetak, petnaestak dana da 
da se u to uvjerite, da će nam svima biti drago da 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Direktor Glušac imate rije
 

Dobar dan, buon giorno a tutti. 
Imao bih jedno dva pitanja.  
Jedno pitanje za pročelnika Giordana Škuflića, a drugo pitanje za direktora Ivana 

elnika Giordana Škuflića bih pitao, Arena je tamo, događanja samo što nisu 
će biti kraj radova na novoj serpentini. 

Drugo pitanje za direktora Ivana Glušca, zamolio bih ga da mi malo komentira i da 
vidi što bi se dalo napraviti da poboljšamo situaciju na dječjim igralištima koja su dana tom 

u Pula sport na održavanje. Svjesni smo toga da grad u zadnjih par godina je uložio 
jako puno novaca za zadovoljiti našu djecu da imaju sportske objekte na raspolaganju, da se 
malo odmaknu od ove javne elektronike, da počinju živjeti malo više sportskog duha, kako 

itali neki dan naš poznati ortoped Peharec je rekao da bi trebalo da djeca više izlaze 
mogućim sportovima. Ali, džabe nam truda, svira

gradimo, a neki nesvjesni pojedinci, nekulturni divljaci, to sve uništavaju. A tko to pla
amo svi mi. Mislim da bi trebalo možda animirati, u zadnje vrijeme ne vidim kvartovske 

, možda bi trebalo veliki brat da se malo angažira, da vidimo koji su ti pojedinci koji 
nam stvaraju bespotrebne troškove. 

elnik Giordano Škuflć, možete odgovoriti na prvo pitanje. 

Radovi na usponu Marjana Rotora odnosno na desnoj serpentini kod Arene su pri 
e gotovi odnosno biti će zgotovljeni do 15.06.2019. godine. Napravljena je nova 

oborinska odvodnja, javna rasvjeta, hortikulturno će se urediti, neke su stvari ve
e se klupe, koševi za otpatke. Kompletno će biti uređen pristup stubište sa Istarske 

ulice i sa serpentine  na Škaljerovu ulicu, navodnjavanje, rasvjeta, moguć
enim prilikama, znači, jedan potpuno novi ambijent uz kontakt s Arenom. 

Svi radovi koji su bili planirani biti će napravljeni, izvršeni, 15.06.2019. godine je taj datum 
kada planiramo to zgotoviti, tako da budemo gotovi prije svih priredbi koje se po

rijednost bila je preko 4.000.000,00 kuna. Mi smo sada na nekih 
3.600.000,00 kuna. Pokušavamo maksimalno ostati u gabaritima koje smo planirali. I evo 

emo imati još jedan lijep segment oko jednog našeg vrlo vrijednog spomenika 
omenuti da to nije kraj, mi nastavljamo sa projektnom dokumentacijom 

I sa svim aktivnosti koje bi trebale biti uređenje iznad Arene kao slijedeća faza. Krajnja faza 
đenje onog drugog dijela, znači stubište, koje je u biti, možda, 

pliciranije, kompleksno.  
Sve što smo radili do sada, radili smo uz suglasnosti nadležnog konzervatorskog 

će po završetku za kojih desetak, petnaestak dana da 
će nam svima biti drago da ćemo u tome svi zajedno uživati. 

Direktor Glušac imate riječ. 
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a, a drugo pitanje za direktora Ivana 

đanja samo što nisu 

ih ga da mi malo komentira i da 
jim igralištima koja su dana tom 

u Pula sport na održavanje. Svjesni smo toga da grad u zadnjih par godina je uložio 
ecu da imaju sportske objekte na raspolaganju, da se 

inju živjeti malo više sportskog duha, kako 
itali neki dan naš poznati ortoped Peharec je rekao da bi trebalo da djeca više izlaze 

im sportovima. Ali, džabe nam truda, svirači bi rekli, mi 
gradimo, a neki nesvjesni pojedinci, nekulturni divljaci, to sve uništavaju. A tko to plaća? 

amo svi mi. Mislim da bi trebalo možda animirati, u zadnje vrijeme ne vidim kvartovske 
, možda bi trebalo veliki brat da se malo angažira, da vidimo koji su ti pojedinci koji 

Radovi na usponu Marjana Rotora odnosno na desnoj serpentini kod Arene su pri 
e zgotovljeni do 15.06.2019. godine. Napravljena je nova 

e se urediti, neke su stvari već napravljene, 
en pristup stubište sa Istarske 

ulice i sa serpentine  na Škaljerovu ulicu, navodnjavanje, rasvjeta, mogućnost upravljanja 
vi ambijent uz kontakt s Arenom. 

e napravljeni, izvršeni, 15.06.2019. godine je taj datum 
kada planiramo to zgotoviti, tako da budemo gotovi prije svih priredbi koje se počinju 

rijednost bila je preko 4.000.000,00 kuna. Mi smo sada na nekih 
3.600.000,00 kuna. Pokušavamo maksimalno ostati u gabaritima koje smo planirali. I evo 

emo imati još jedan lijep segment oko jednog našeg vrlo vrijednog spomenika 
omenuti da to nije kraj, mi nastavljamo sa projektnom dokumentacijom  

enje iznad Arene kao slijedeća faza. Krajnja faza 
i stubište, koje je u biti, možda, 

Sve što smo radili do sada, radili smo uz suglasnosti nadležnog konzervatorskog 
e po završetku za kojih desetak, petnaestak dana da će biti prilike 

o u tome svi zajedno uživati.  



 

IVAN GLUŠAC; 
Dobar dan svima. 
Buon giorno a tutti. 
Poštovani predsjedniče, poštovan Gradona
 Vijećnik Ardemio Zimolo je postavio jedno pitanje koje se zapravo ve
provlači, a to je nešto, kao što znate, 38 sportskih igrališta na teritoriju Grada Pule, ve
govorimo o kompleksima, onim poznatim sportskim kompleksima unutar, u kojima je vlasnik 
i upravlja Pula Sport, nego na otvorenim objektima, sportskim igralištima gdje je potpuno 
besplatno i dostupno svim našim gra
novo sportsko igralište, da su pokriveni svi gradski kvartovi, da nalaze se na 25
teritoriju grada Pule i da je 1. sije
Sporta zapravo uređeno da Pula Sport vrši upravljanje i zapravo da vrši teku
tim igralištima. Međutim u tu svrhu i Grad Pula u zadnjih dvije 
pola milijuna kuna. Znači, ne govorim o novim stvarima nego o popravku onoga što ode s 
vremenom, međutim, nažalost i velikim dijelom onoga što je strveno i što zapravo još 
godinama bi trebalo biti popravljeno. Ja sam razgovara
Istarske, razgovarao sam i sa medijima gdje sam molio ljude, molio sam zapravo javnost da 
kontrolira djecu, to najčešće rade djeca, da se novce ne troši na popravke uvijek istih stvari, 
već da se taj novac uloži u nove spr
kako bismo omogućili našoj djeci da na što više lokacija može trenirati i rekreativno se baviti 
sportom sa što više sporta. Međ
u Revelantovoj ulici, gdje je u 10. mjesecu stavljena nova ograda, u drugom mjesecu je 
razbijena, u četvrtom mjesecu je popravljena, u petom mjesecu je opet razbijena. I to nažalost 
je sve stvar kulture koja nažalost dolazi s obitelji i zapravo neodgovorni poje
toga da to, kao što je rekao i vije
Grada Pule. Zato sada ne spominjem to stalno šaranje objekata, svih sportskih objekata. Mada 
na svim objektima imamo video kamere. Prošli tjedan po
postojeće video kamere u Domu Mate Parlov, vjerojatno ve
Škuflićem smo razgovarali o tome da na tri igrališta koja su naj
igralište na Valdebeku, koje je novcato ig
konstantno se razbijaju strujni ormari
što je u krajnjoj liniji i opasno i može biti pogubno. Iz Policije su obe
ophodnju na tim lokacijama. Imamo izra
je što se ti novci ne mogu, ponavljam uložiti u nove sportske sprave, sportsku opremu, ve
moramo trošiti, jer se štitimo sami od sebe. Evo, s ovog mjesta isto apeliram da 
odgovorni pojedinci od uništavanja gradske imovine, jer mislim da i nama otežavaju posao, 
moramo, recimo, popravljati, umjesto, sada je vrijeme poja
trošimo novce i vrijeme uvijek na istim stvarima. Nažalost 
Valdebek, Revelantovoj i Šijani postaviti video nadzor kako bismo onda mogli i
prema Policijskoj upravi. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ; 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Zimolo imate riječ
 
ARDEMIO ZIMOLO; 
 Dobro. Jako sam zadov
jedna od etapa je pri kraju. Složiti 
apelirati, jer to nije samo imovina Grada, to je imovina njihova, njima na korištenje. Zna

če, poštovan Gradonačelniče, kolegice i kolege vijećnice i vije
o Zimolo je postavio jedno pitanje koje se zapravo ve

i, a to je nešto, kao što znate, 38 sportskih igrališta na teritoriju Grada Pule, ve
govorimo o kompleksima, onim poznatim sportskim kompleksima unutar, u kojima je vlasnik 

ravlja Pula Sport, nego na otvorenim objektima, sportskim igralištima gdje je potpuno 
besplatno i dostupno svim našim građanima. Znamo da Grad Pula skoro svake godine napravi 
novo sportsko igralište, da su pokriveni svi gradski kvartovi, da nalaze se na 25
teritoriju grada Pule i da je 1. siječnja 2017. godine ugovorom između Gada Pule i Pula 

eno da Pula Sport vrši upravljanje i zapravo da vrši teku
utim u tu svrhu i Grad Pula u zadnjih dvije i pol godine potrošio više od 

či, ne govorim o novim stvarima nego o popravku onoga što ode s 
utim, nažalost i velikim dijelom onoga što je strveno i što zapravo još 

godinama bi trebalo biti popravljeno. Ja sam razgovarao sa načelnikom Policijske uprave 
Istarske, razgovarao sam i sa medijima gdje sam molio ljude, molio sam zapravo javnost da 

č će rade djeca, da se novce ne troši na popravke uvijek istih stvari, 
 da se taj novac uloži u nove sprave, u sprave koje ne postoje, kako bi obogatili ponudu, 

ili našoj djeci da na što više lokacija može trenirati i rekreativno se baviti 
sportom sa što više sporta. Međutim, tu zapravo nije bilo nikakve koristi i ovaj slu

elantovoj ulici, gdje je u 10. mjesecu stavljena nova ograda, u drugom mjesecu je 
etvrtom mjesecu je popravljena, u petom mjesecu je opet razbijena. I to nažalost 

je sve stvar kulture koja nažalost dolazi s obitelji i zapravo neodgovorni poje
toga da to, kao što je rekao i vijećnik Zimolo, na kraju opet svi mi plać
Grada Pule. Zato sada ne spominjem to stalno šaranje objekata, svih sportskih objekata. Mada 
na svim objektima imamo video kamere. Prošli tjedan postavili smo video kamere i s njima 

e video kamere u Domu Mate Parlov, vjerojatno već u kontaktu sa pro
em smo razgovarali o tome da na tri igrališta koja su najčešće na meti vandala, a to je 

igralište na Valdebeku, koje je novcato igralište, igralište u Revelantovoj i u Šijani, isto ti 
konstantno se razbijaju strujni ormarići zato što valjda nedovoljno gori svijetlo do 11,00 sati, 
što je u krajnjoj liniji i opasno i može biti pogubno. Iz Policije su obeć

tim lokacijama. Imamo izrađen projekt tog video nazora, ali opet to košta. Šteta 
je što se ti novci ne mogu, ponavljam uložiti u nove sportske sprave, sportsku opremu, ve
moramo trošiti, jer se štitimo sami od sebe. Evo, s ovog mjesta isto apeliram da 
odgovorni pojedinci od uništavanja gradske imovine, jer mislim da i nama otežavaju posao, 
moramo, recimo, popravljati, umjesto, sada je vrijeme pojačane vegetacije, treba kositi, 
trošimo novce i vrijeme uvijek na istim stvarima. Nažalost ćemo biti primorani na te tri to
Valdebek, Revelantovoj i Šijani postaviti video nadzor kako bismo onda mogli i

Kolega Zimolo imate riječ. 

Dobro. Jako sam zadovoljan sa odgovorima. Drago mi je da su radovi pri kraju, da 
jedna od etapa je pri kraju. Složiti ću se sa direktorom Ivanom Glušcem da stvarno treba 
apelirati, jer to nije samo imovina Grada, to je imovina njihova, njima na korištenje. Zna
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ćnice i vijećnici. 
o Zimolo je postavio jedno pitanje koje se zapravo već neko vrijeme 

i, a to je nešto, kao što znate, 38 sportskih igrališta na teritoriju Grada Pule, već ne 
govorimo o kompleksima, onim poznatim sportskim kompleksima unutar, u kojima je vlasnik 

ravlja Pula Sport, nego na otvorenim objektima, sportskim igralištima gdje je potpuno 
anima. Znamo da Grad Pula skoro svake godine napravi 

novo sportsko igralište, da su pokriveni svi gradski kvartovi, da nalaze se na 25 lokacija na 
đu Gada Pule i Pula 

eno da Pula Sport vrši upravljanje i zapravo da vrši tekuće popravke na 
i pol godine potrošio više od 

i, ne govorim o novim stvarima nego o popravku onoga što ode s 
utim, nažalost i velikim dijelom onoga što je strveno i što zapravo još 

čelnikom Policijske uprave 
Istarske, razgovarao sam i sa medijima gdje sam molio ljude, molio sam zapravo javnost da 

e rade djeca, da se novce ne troši na popravke uvijek istih stvari, 
ave, u sprave koje ne postoje, kako bi obogatili ponudu, 

ili našoj djeci da na što više lokacija može trenirati i rekreativno se baviti 
utim, tu zapravo nije bilo nikakve koristi i ovaj slučaj igrališta 

elantovoj ulici, gdje je u 10. mjesecu stavljena nova ograda, u drugom mjesecu je 
etvrtom mjesecu je popravljena, u petom mjesecu je opet razbijena. I to nažalost 

je sve stvar kulture koja nažalost dolazi s obitelji i zapravo neodgovorni pojedinci nisu svjesni 
nik Zimolo, na kraju opet svi mi plaćamo iz Proračuna 

Grada Pule. Zato sada ne spominjem to stalno šaranje objekata, svih sportskih objekata. Mada 
stavili smo video kamere i s njima 

 u kontaktu sa pročelnikom 
će na meti vandala, a to je 

ralište, igralište u Revelantovoj i u Šijani, isto ti 
i zato što valjda nedovoljno gori svijetlo do 11,00 sati, 

što je u krajnjoj liniji i opasno i može biti pogubno. Iz Policije su obećali da će pojačati 
en projekt tog video nazora, ali opet to košta. Šteta 

je što se ti novci ne mogu, ponavljam uložiti u nove sportske sprave, sportsku opremu, već ga 
moramo trošiti, jer se štitimo sami od sebe. Evo, s ovog mjesta isto apeliram da se suzdrže ti 
odgovorni pojedinci od uništavanja gradske imovine, jer mislim da i nama otežavaju posao, 

ane vegetacije, treba kositi, 
biti primorani na te tri točke, 

Valdebek, Revelantovoj i Šijani postaviti video nadzor kako bismo onda mogli ići sa prijavom 

oljan sa odgovorima. Drago mi je da su radovi pri kraju, da 
u se sa direktorom Ivanom Glušcem da stvarno treba 

apelirati, jer to nije samo imovina Grada, to je imovina njihova, njima na korištenje. Znači, 



 

trebamo biti svjesni toga da bilo kakav incident, da ga tako nazovem, svima nama ide na teret. 
Prema tome apel hajmo to sačuvati da koriste što više generacija, a što manje imamo troškova 
da možemo potrošiti novac u druge stvari.
Eto, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Utvrđujem da smo iscrpili vrijeme na raspolaganju za vije
vijećnici će postavljati svoja pitanja tijekom slijede
 
 
 
 
AD – 2  USVAJANJE SKRA

GRADSKOG VIJE
 

 
Vijeće je bez primjedbi sa 21 glasom „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez 

„SUZDRŽANIH“ glasova, usvojilo
  
 
   SKRAĆENI ZAPISNIK

sa 15.sjednice Gradskog vije
 
 
 
 
 

AD – 3. DONOŠENJE: 
a) Zaključka o usvajanju Izvješ

komunalne infrastrukture za 2018. godinu
b) Zaključka o usvajanju Izvješ

infrastrukture za 2018. godine
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
obrazloženje je dao Giordano
komunalni sustav.  
 
Nadležna radna tijela  
-Odbor za statut i druge opće akte
-Odbor za prostorno uređenje 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali
Škuflić odgovorio na postavljena
obrazloženje. 
 

Predsjednik Tiziano So
b) te nakon glasanja utvrđuje da

 

svjesni toga da bilo kakav incident, da ga tako nazovem, svima nama ide na teret. 
Prema tome apel hajmo to sačuvati da koriste što više generacija, a što manje imamo troškova 
da možemo potrošiti novac u druge stvari. 

ujem da smo iscrpili vrijeme na raspolaganju za vijećnička pitanja. Preostali 
e postavljati svoja pitanja tijekom slijedeće sjednice. 

USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 15 SJEDNICE
GRADSKOG VIJEĆA OD 20.03.2019. 

e je bez primjedbi sa 21 glasom „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“ glasova, usvojilo 

ĆENI ZAPISNIK 
sa 15.sjednice Gradskog vijeća Grada Pule od 20.03.2019. godine 

DONOŠENJE:  
čka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ure

komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
čka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. godine 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris M
Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno

akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
 (predsjednik: Igor Belas) 

sudjelovali su: Sanja Radolović i Siniša Gordi
postavljena pitanja i primjedbe, a gradonačelnik

Sošić zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje
da je  
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svjesni toga da bilo kakav incident, da ga tako nazovem, svima nama ide na teret. 
uvati da koriste što više generacija, a što manje imamo troškova 

ć čka pitanja. Preostali 

ENOG ZAPISNIKA SA 15 SJEDNICE 

e je bez primjedbi sa 21 glasom „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez 

a Grada Pule od 20.03.2019. godine  

Programa gradnje objekata i uređaja 

a o izvršenju Programa održavanja komunalne 

elnik Grada Pule Boris Miletić. Uvodno 
prostorno uređenje, 

Gordić te je Giordano 
elnik je dao dopunsko 

glasanje točke 3. a) i 



 

Vijeće sa 13 glasova „
donijelo pod 3. 

a) ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvješ
uređaja komunalne 

 
Vijeće je sa 13 glasova

donijelo pod 3. 
 
b) ZAKLJUČAK 

o usvajanju Izvješ
komunalne infrastrukture za 2018. godine

 
 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE 

GRADA PULE ZA 2018. GODINU
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
 Uvodno obrazloženje je
opću upravu.  
 
Nadležna radna tijela 
-Odbor za statut i druge opće akte
-Odbor za plan i financije (predsjednica
 
  U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je Sanja Radolovi
Ogjenović, te Boris Miletić odgovori na postavljena pitanja.
 
 Predsjednik Tiziano Sošić
izvještaja o izvršenju proračuna Grada pule za 2018. godinu, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PR
donijelo 

 
GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2018. godinu

 
 
 
AD – 5.  DONOŠENJE PLANA DJELOVANJA U PODRU
  NEPOGODA  GRADA PULA
 

Predsjednik Tiziano Soi
predstavnice DLS d.o.o. Rijeka 
 

Predlagatelj za ovu roč
Prijedlog akta je obrazložila Vesnu Saji
upravu. 

„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDR

 
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i

aja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDR

ČAK  
o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2018. godine 

DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORA
GRADA PULE ZA 2018. GODINU 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
 je dala Vesna Sajić, pročelnika Upravnog odjela

akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
predsjednica: Sanja Radolović) 

noj raspravi sudjelovala je Sanja Radolović, Siniša Gordi
dgovori na postavljena pitanja. 

Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu i daje na glasanje Donošenje godišnjeg 
čuna Grada pule za 2018. godinu, te nakon glasanja utvr

„ZA“, bez glasova „PROTI i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ  
čuna Grada Pule za 2018. godinu 

DONOŠENJE PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH 
GRADA PULA-POLA U 2019. GODINI 

Predsjednik Tiziano Soić pozdravlja gđu. Josipu Zarić i gđu. Hedu 
predstavnice DLS d.o.o. Rijeka – konzultantske firme pri izradi Plana 

Predlagatelj za ovu ročku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
la Vesnu Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
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SUZDRŽANIH“ glasova, 

a o izvršenju Programa gradnje objekata i 

SUZDRŽANIH“ glasova, 

GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
odjela za financije i 

ć, Siniša Gordić, Radenko 

uje raspravu i daje na glasanje Donošenje godišnjeg 
una Grada pule za 2018. godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je 

OTI i sa 10 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

ČJU PRIRODNIH  

ć đu. Hedu Čabrijan, 

elnik Grada Pule Boris Miletić. 
elnica Upravnog odjela za financije i opću 



 

 
Nadležna radna tijela  
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 
 Budući se nitko nije javio za 
na glasanje Plan djelovanja u podru
te nakon glasovanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 22 glasova „ZA“. bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,
donijelo 

PLAN DJELOVANJA
ZA GRAD PULA-POLA U 2019. GODINI

 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE: 

a) ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA ENERGETSKI ODRŽIVOG 
RAZVITKA (SEAP) - REVIZIJA GRAD PULA
b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
DONOŠENJA STRATEGIJE S PLANOM PRILAGODBE KLIMATSKIM 
PROMJENAMA GRADA PULA

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
Prijedloge akata pod točkom 
odjela za prostorno uređenje, komunalni
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su 
Radenko Ognjenović te Igor Škatar odgovori na postavljena pitanja i Giordano Škufli
odgovori na postavljena pitanja.

 
Predsjednik Tiziano Sošić

b) te nakon glasovanja utvrđuje da je 
 
Vijeće sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
a) ODLUKU O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA

energetski održivog razvitka (SEAP) 
 

Vijeće sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

b) ODLUKU O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI
za postupak donošenja Strategije s planom prilagodbe klimatskim promjenama 
Grada Pula-Pola  

 
 

će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
đenje (predsjednik: Igor Belas). 

se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključ
na glasanje Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za Grad Pula-Pola u 2019. godini, 

đuje da je  

sa 22 glasova „ZA“. bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,

PLAN DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA
POLA U 2019. GODINI 

DONOŠENJE:  
a) ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA ENERGETSKI ODRŽIVOG 

REVIZIJA GRAD PULA-POLA 
b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI ZA POSTUPAK
DONOŠENJA STRATEGIJE S PLANOM PRILAGODBE KLIMATSKIM 
PROMJENAMA GRADA PULA-POLA 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Bris Mileti
 6.a) i b), obrazložio je Giordano Škuflić, pro
komunalni sustav. 

a nadležnih radnih tijela: 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

noj raspravi sudjelovali su Siniša Gordić, Alka Starac, Valter Boljun
ć te Igor Škatar odgovori na postavljena pitanja i Giordano Škufli

odgovori na postavljena pitanja. 

Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje to
đuje da je  

e sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 

ODLUKU O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA 
energetski održivog razvitka (SEAP) - revizija Grad Pula-Pola 

e sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 

ODLUKU O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
za postupak donošenja Strategije s planom prilagodbe klimatskim promjenama 
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ć zaključuje raspravu i daje 
Pola u 2019. godini, 

sa 22 glasova „ZA“. bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

JU PRIRODNIH NEPOGODA 

a) ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA ENERGETSKI ODRŽIVOG 

ZA POSTUPAK 
DONOŠENJA STRATEGIJE S PLANOM PRILAGODBE KLIMATSKIM  

elnik Grada Pule Bris Miletić. 
pročelnik Upravnog 

, Alka Starac, Valter Boljunčić, 
 te Igor Škatar odgovori na postavljena pitanja i Giordano Škuflić 

uje raspravu i odvojeno daje na glasanje točke 6.a) i 

e sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 

e sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 

za postupak donošenja Strategije s planom prilagodbe klimatskim promjenama 



 

Predsjednik određuje pauzu od 20 minu
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE: 

a) Odluke o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanisti
Pule 
b) Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanisti
Veruda"  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
Obrazloženje za točke 7.a) i b) je dao

prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela :
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: Mirko Jurki
odgovori na postavljena pitanja i primjedbe.
 
 Predsjednik Tiziano So
b) te nakon glasanja utvrđuje da
 

Vijeće sa 16 glasova 
donijelo 

 
a) ODLUKU  

o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanisti
 
Vijeće sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

donijelo 
 

b) ODLUKU  
o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanisti

 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI IX. IZMJENA I DOPUNA 

GENERALNOG URBANISTI
I DOPUNA URBANISTI
KOLIBA" 

 
Predlagatelj za ovu toč
Obrazloženje je dao 

uređenje, komunalni sustav i imovinu.
 

Izvješća nadležnih radnih tijela:
- Odbora za statut i druge opće
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik:
 

đuje pauzu od 20 minuta, od 09.50-20.10. 

DONOŠENJE:  
a) Odluke o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanistič

b) Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana ure

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
čke 7.a) i b) je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 

enje, komunalni sustav i imovinu. 

a nadležnih radnih tijela : 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 
noj raspravi sudjelovali su: Mirko Jurkić, Alka Starac te Giordano Škufli

odgovori na postavljena pitanja i primjedbe. 

Sošić zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje
da je 

 „ZA“, bez glasova „PROTIV i 6 „SUZDR

donošenju VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule

e sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Marina Veruda" 

DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI IX. IZMJENA I DOPUNA 
GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE I I. IZMJENA 
I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA "RIBARSKA 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
 Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 

enje, komunalni sustav i imovinu. 

a nadležnih radnih tijela: 
e akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 
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a) Odluke o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada 

kog plana uređenja "Marina 

elnik Grada Pule Boris Miletić.  
čelnik Upravnog odjela za 

, Alka Starac te Giordano Škuflić, 

glasanje točke 7.a) i 

SUZDRŽANIH“ glasova, 

čkog plana Grada Pule 

e sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

đenja "Marina Veruda"  

DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI IX. IZMJENA I DOPUNA  
KOG PLANA GRADA PULE I I. IZMJENA 

ĐENJA "RIBARSKA 

Pule Boris Miletić.  
elnik Upravnog odjela za prostorno 



 

 U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je Alka Starac te Giordano Škufli
postavljeno pitanje.  
 Predsjednik Tiziano Sošić
Izmjena i dopuna Generalnog urbanisti
Urbanističkog plana uređenja "Ribarska koliba" te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ODLUKU  
o izradi IX. Izmjena i dopuna Generalnog urbanisti
Izmjena i dopuna Urbanisti

 
 
 
 

AD – 9.  DONOŠENJE: 
a)  Odluke o isključ
5404/9 k.o. Pula  
b)  Odluke o isključ
k.č.  779/20 k.o. Pula
c)  Odluke o isključ
253/3 k.o. Štinjan - 

 
Predlagatelj za ovu toč
Obrazloženje za točke 9.a), b) i c) je dao

za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 
 Budući se nitko nije javio za rije
odvojeno na glasanje toče 9.a), b) i c) te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

a) ODLUKU 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op
- k.č. 5404/9 k.o. Pula

 
Vijeće sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

donijelo 
b) ODLUKU 

o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op
- dio k.č. 779/20 k.o. Pula

 
 
Vijeće sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

donijelo 
 

noj raspravi sudjelovala je Alka Starac te Giordano Škufli

Predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izradi IX. 
Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule i I. Izmjena i dopuna 

đenja "Ribarska koliba" te nakon glasanja utvrđuje da je 

e sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o izradi IX. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule i I. 
Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Ribarska koliba" 

:  
Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u opć

Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u opć
779/20 k.o. Pula 
Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u opć

 Nova 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
čke 9.a), b) i c) je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela 

komunalni sustav i imovinu. 

a nadležnih radnih tijela: 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

i se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključ
če 9.a), b) i c) te nakon glasanja utvrđuje da je 

e sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

čenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotr
č. 5404/9 k.o. Pula 

e sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

čenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
č. 779/20 k.o. Pula 

e sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
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noj raspravi sudjelovala je Alka Starac te Giordano Škuflić odgovor na 

uje raspravu i daje na glasanje Odluku o izradi IX. 
ada Pule i I. Izmjena i dopuna 

đuje da je  

e sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

čkog plana Grada Pule i I.  
enja "Ribarska koliba"  

enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - k.č. 

enju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - dio 

g dobra u općoj upotrebi - k.č. 

Pule Boris Miletić.  
čelnik Upravnog odjela 

zaključuje raspravu i daje 

e sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  

ćoj upotrebi 

e sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  

ćoj upotrebi  

e sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  



 

c) ODLUKU 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u op
- k.č. 253/3 k.o. Štinjan 

 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE 

MEĐUSOBNIH PRAVA I OBVEZA U VEZI IZGRADNJE I OPREMANJA 
PODUZETNIČ

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
Obrazloženje je dao 

uređenje, komunalni sustav i imovinu.
 

Izvješća nadležnih radnih tijela :
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 
U raspravi su sudjelovali u ime
U pojedinačnoj raspravi Igor Belas
Ćurić, Ardemio Zimolo, Valter
Tiziano Sošić te odgovori na
Aleksandar Matić, Boris Mileti

 
Predsjednik Tiziano So

međusobnih prava i obveza 
WORKING PULA“, te nakon

 
Vijeće sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM glasom,

donijelo 
ODLUKU  
o sklapanju ugovora o ure
opremanja poduzetni

 
 
 
AD – 11.    DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU NA POSEBNU UPOTREBU 
  POMORSKOG DOBRA U SVRHU GRADNJE GRA

INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG SUSTAVA 
ODVODNJE OTPADNIH VODA 2.
CRPNE STANICE JUŽNE PULSKE RIVIJERE

 
Predlagatelj za ovu toč
Obrazloženje za ovu toč

odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.
 

Izvješća nadležnih radnih tijela:
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor
 

čenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
č. 253/3 k.o. Štinjan – Nova 

DONOŠENJE ODLUKE O SKLAPANJU UGOVORA O URE
USOBNIH PRAVA I OBVEZA U VEZI IZGRADNJE I OPREMANJA 

PODUZETNIČKOG CENTRA „CO-WORKING PULA“ 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
 Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 

enje, komunalni sustav i imovinu. 

a nadležnih radnih tijela : 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

ime Kluba vijećnika HDZ-ea Petar Ćurić, Kristina
Belas, Siniša Gordić, Mirko Jurkić, Kristina Rabar

Valter Boljiunčić; Radenko Ognjenović povreda Poslovnka
na postavljena pitanja i dodatna pojašnjenja

Miletić. 

Sošić stavlja na glasanje Odluku o sklapanju ugovora
 u vezi izgradnje i opremanja poduzetnič

nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM glasom,

sklapanju ugovora o uređenju međusobnih prava i obveza u vezi izgradnje i 
opremanja poduzetničkog centra „CO-WORKING PULA“ 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU NA POSEBNU UPOTREBU 
POMORSKOG DOBRA U SVRHU GRADNJE GRAĐEVINA 
INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG SUSTAVA 
ODVODNJE OTPADNIH VODA 2. SKUPINE, REKONSTRUKCIJA 
CRPNE STANICE JUŽNE PULSKE RIVIJERE 

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule
Obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao Giordano Škuflić, proč

đenje, komunalni sustav i imovinu. 

a nadležnih radnih tijela: 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 
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ćoj upotrebi  

ODLUKE O SKLAPANJU UGOVORA O UREĐENJU  
USOBNIH PRAVA I OBVEZA U VEZI IZGRADNJE I OPREMANJA  

elnik Grada Pule Boris Miletić.  
elnik Upravnog odjela za prostorno 

Kristina Rabar replika; 
Rabar replika, Petar 
Poslovnka, odgovor 
 Giordano Škuflić, 

ugovora o uređenju 
čkog centra „„CO-

e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM glasom, 

usobnih prava i obveza u vezi izgradnje i  
 

DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU NA POSEBNU UPOTREBU  
ĐEVINA  

INFRASTRUKTURNE NAMJENE, VODNOGOSPODARSKOG SUSTAVA  
SKUPINE, REKONSTRUKCIJA  

Pule Boris Miletić.  
pročelnik Upravnog 



 

Predsjednik Tiziano So
posebnu upotrebu pomorskog
vodnogospodarskog sustava odvodnje
južne pulske Rivijere te nakon

 
Vijeće sa 21 glasom «ZA», 
donijelo 
 

ODLUKU 
o davanju na posebnu upotrebu
infrastrukturne namjene
skupine, rekonstrukcija

 
 
 
AD – 12.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O

NERAZVRSTANIM 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog
Obrazloženje je dao Giordano Škufli
komunalni sustav i imovinu. 
Izvješća nadležnih radnih tijela :
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 
Predsjednik Tiuano Sošić zaklju
glasanje Odluku o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 21 glasom «ZA» bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
  ODLUKU 

o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama
 
 
 
 

AD – 13.  DONOŠENJE ZAKLJU
  REPUBLIKE  HRVATSKE OD 23. SVIBNJA 2019. GODINE
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog
Obrazloženje je dao Giordano Škufli
komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela :
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje

 
U pojedinačnoj raspravi je sudjelovao Petar 
 

Sošić zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku
pomorskog dobra u svrhu gradnje građevina infrastrukturne

odvodnje otpadnih voda, 2. skupine, rekonstrukcija
nakon glasanja utvrđuje da je  

», bez glasova «PROTIV» i sa 1 «SUZDR

upotrebu pomorskog dobra u svrhu gradnje gra
namjene, vodnogospodarskog sustava odvodnje otpadnih

rekonstrukcija crpne stanice Južne pulske Rivijere 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 
NERAZVRSTANIM  CESTAMA 

dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris
Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure

a nadležnih radnih tijela : 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

ć zaključuje raspravu budući se nitko nije javio za rije
glasanje Odluku o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama te nakon glasanja utvr

e sa 21 glasom «ZA» bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ODLUKE VLADE 
HRVATSKE OD 23. SVIBNJA 2019. GODINE

dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris
Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure

a nadležnih radnih tijela : 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

enje (predsjednik: Igor Belas). 

noj raspravi je sudjelovao Petar Ćurić. 
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Odluku o davanju na 
infrastrukturne namjene, 

rekonstrukcija crpne stanice 

SUZDRŽANIM» glasom, 

građevina  
otpadnih voda, 2.  

Boris Miletić.  
elnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

i se nitko nije javio za riječ i daje na 
glasanje Odluku o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama te nakon glasanja utvrđuje da je 

e sa 21 glasom «ZA» bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova,  

ANJU ODLUKE VLADE  
HRVATSKE OD 23. SVIBNJA 2019. GODINE 

Boris Miletić.  
elnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 



 

Predsjednik Tiziano Sošić zaklju
Odluke Vlade Republike Hrvatske od 23. svibnja 2019. te nakon rasprave utvr

 
Vijeće sa 19 glasova „ZA“, bez glasova“PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA“ glasa, donijelo 
 

 ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Odluke Vlade Republike Hrvatske od 23. svibnja 2019

 
 
 

AD – 14.  DONOŠENJE ZAKLJU
POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA ZA 2018. GODINU: 
a) Dječji vrtić Pula  
b) Dječji vrtić „Mali svijet“ 
c) Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula 
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
e) Pučko otvoreno učilište Pula 
f) Sportska zajednica Grada Pule
g) Gradska knjižnica i čitaonica Pula
h) Istarsko narodno kazalište
i) Pula Film Festival  
j) Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješ
Javne vatrogasne postrojbe Pula za r
 
(Predsjednik utvrđuje da je Radenko Ognjenovi
Predlagatelj akta je gradonačelnik
Izvješća su uvodno obrazložili
- točke 14. a, b, c, d, e, f - 
društvene djelatnosti će obrazlo
- točke 14. g., h, i; - Jasmina Nina
- točku 14. j - Vesna Sajić, pro
Nakon toga su svoja izvješća obrazložili:
a) Dječji vrtić - Mariza Kovačevi
b) Dječji vrtić Mali svijet – Sanja Suboti
c) Dječji vrtić„Rin Tin Tin“ –Tamara Brussich
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
e) Pučko otvoreno učilište – Aleksej Mišan
f) Sportska zajednica Grada Pule
g) Gradska knjižnica i čitaonica 
h) INK-Gradsko kazalište Pula 
i) Pula Film Festival – Gordana Restovi
j) Javna vatrogasna postrojba -
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
- Odbor za društvene djelatnosti
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolovi
 
 
 

ć zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključ
Hrvatske od 23. svibnja 2019. te nakon rasprave utvr

e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova“PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA“ glasa, donijelo 

anju Odluke Vlade Republike Hrvatske od 23. svibnja 2019

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA ZA 2018. GODINU:  

 „Mali svijet“  
Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula – Pola 

Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 
čilište Pula  

Sportska zajednica Grada Pule 
čitaonica Pula 

Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 

Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješće o radu Upravnog vije
Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. godine

uje da je Radenko Ognjenović opravdao odlazak sa sjednice)
elnik Grada Pule Boris Miletić.  
ili pročelnici, redom: 
 Elvira Krizmanić Marijanović, pročelnica Upravnog

obrazložiti  
Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za 

pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu
ća obrazložili: 

Mariza Kovačević  
Sanja Subotić 

Tamara Brussich 
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Loretta Morosin 

Aleksej Mišan 
f) Sportska zajednica Grada Pule- Milan Sead Soldatić 

čitaonica – Nela Načinović 
Gradsko kazalište Pula – Gordana Jeromela Kaić 

Gordana Restović 
- Klaudio Karlović 

a nadležnih radnih tijela: 
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

djelatnosti (predsjednica:Gordana Ferenčić) 
Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović). 
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uje raspravu i daje na glasanje Zaključak o prihvaćanju 
Hrvatske od 23. svibnja 2019. te nakon rasprave utvrđuje da je 

e sa 19 glasova „ZA“, bez glasova“PROTIV“ i sa 3 „SUZDRŽANA“ glasa, donijelo  

anju Odluke Vlade Republike Hrvatske od 23. svibnja 2019 

A O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 

će o radu Upravnog vijeća 
azdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. godine 

 opravdao odlazak sa sjednice) 

Upravnog odjela za 

 kulturu 
upravu 



 

Otvorena je objedinjena raspravu
U raspravi je sudjelovao

 
Predsjednik Tiziano So

do j), te nakon glasanja utvrđuje
 
Vijeće sa 20 glasova „

donijelo: 
a) ZAKLJUČAK
      o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
      Dječji vrtić Pula

 
Vijeće sa 21 glasom „ZA

 donijelo: 
b) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Dječji vrtić „Mali svijet“ 
 

Vijeće sa 21 glasom „ZA
 donijelo: 

c) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula
 

Vijeće sa 21 glasom „ZA
 donijelo: 

d) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
 

Vijeće sa 21 glasom „ZA
 donijelo: 

e) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Pučko otvoreno uč
 

Vijeće sa 21 glasom „ZA
 donijelo: 

f) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Sportska zajednica Grada Pule
 

Vijeće sa 21 glasom „ZA
 donijelo: 

g)  ZAKLJUČ
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Gradska knjižnica i 
 
 
 

raspravu po točku 14. od a) do j). 
sudjelovao: Valter Boljunčić, u ime Kluba vijećnika IDS

Sošić zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje
uje da je  

„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDR

ČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 
čji vrtić Pula 

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

ć „Mali svijet“  

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 
Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula–Pola 

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

ko otvoreno učilište Pula  

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

Sportska zajednica Grada Pule 

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

knjižnica i čitaonica Pula 
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IDS 

glasanje točke 14. a) 

SUZDRŽANIH“ glasova, 

ANIH“ glasova, 

ANIH“ glasova, 

ANIH“ glasova, 

ANIH“ glasova, 

ANIH“ glasova, 

ANIH“ glasova, 



 

Vijeće sa 21 glasom „ZA
 donijelo: 

h) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Istarsko narodno kazalište

 
Vijeće sa 20 glasova „ZA

 donijelo: 
i) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Pula Film Festival 

 
Vijeće sa 21 glasom „ZA

 donijelo: 
j) ZAKLJUČAK
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2018. godinu
Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješ

Upravnog  
vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. 
godine 

 
 
 

Predsjednik
 
 
 

Nakon pauze Vijeće nastavlja
temeljem odredbe članka 80. 
broj vijećnika za pravovaljano
provede rasprava. 
 
 
 
AD – 15.  DONOŠENJE ZAKLJU

NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA DNEVNOG CENTRA 
ZA REHABILITACIJU VERUDA 

 
Predlagatelj je gradonačelnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje dala je Elvira Krizmani
Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti te 
Loretta Morosin, ravnateljica Dnevnog centra.

 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Feren
 
Budući se nitko nije javio za rije
glasanje Zaključak o davanju pr
Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda
 

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 

ZA“, bez glasova „PROTIV i s 1 „SUZDRŽANIM

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

Pula Film Festival  

ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „SUZDRŽANIH

ČAK 
izvještaja o poslovanju za 2018. godinu 

Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješ

a Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. 

Predsjednik određuje pauzu od 10:40 do 10:50 sati

nastavlja s radom te predsjednik Tiziano So
80. Poslovnika određeno da bez obzira da li je

pravovaljano odlučivanje, predsjednik Gradskog vijeća mo

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA DNEVNOG CENTRA 
ZA REHABILITACIJU VERUDA – PULA  

čelnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje dala je Elvira Krizmani
elnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti te dodatno obrazloženje 

Loretta Morosin, ravnateljica Dnevnog centra. 

a nadležnih radnih tijela: 
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić). 

i se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključuje raspravu i daje na 
ak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda–Pula, te nakon glasanja utvrđuje da je 
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ANIH“ glasova, 

ANIM“ glasom, 

ANIH“ glasova, 

Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2018. godinu i na Izvješće o radu 

a Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2018. 

sati 

Sošić naglašava da je 
je prisutan dovoljan 
može odlučiti da se 

KA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  
NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA STATUTA DNEVNOG CENTRA  

elnik Grada Pule. Uvodno obrazloženje dala je Elvira Krizmanić 
dodatno obrazloženje 

čuje raspravu i daje na 
ethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

đuje da je  



 

Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 
 ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Dnevnog 
centra za rehabilitaciju Veruda 

 
 
 
 
AD – 16.  DONOŠENJE ZAKLJU

NA PRIJEDLOG STATUTA GRADSKE KNJIŽNICE I 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONA
Miletić. Prijedlog akta je obrazložila 
kulturu.  

  
Izvješća nadležnih radih tijela :
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjedni
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Feren
 

Budući se nitko nije javio za rije
na glasanje Donošenje Zaključ
Gradske knjižnice i čitaonice, te nakon glasanja utvr

 
Vijeće sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” bez “SUZDRŽANIH glasova, 

donijelo 
  ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske knjižnice i 
čitaonice 

 
 
AD – 17.  DONOŠENJE

a) Rješenja o razrješenju predsjednika i 
Pula 

b) Rješenja o imenovanju predsjednika i 
čitaonice Pula 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog
Prijedlog akata je obrazložila Jasmina
 
Izvješća nadležnih radih tijela:
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Feren
 

Budući se nitko nije javio za rije
odvojeno daje na glasanje točku a) i b), te nakon glasanja utvr

 
 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

uglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Dnevnog 
centra za rehabilitaciju Veruda – Pula 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG STATUTA GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE

čku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
. Prijedlog akta je obrazložila Jasmina Ninu Kamber, pročelnica Upravnog odjela za 

a nadležnih radih tijela : 
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić). 

i se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključ
na glasanje Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

čitaonice, te nakon glasanja utvrđuje da je  

sova “ZA”, bez glasova “PROTIV” bez “SUZDRŽANIH glasova, 

 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske knjižnice i 

DONOŠENJE 
a) Rješenja o razrješenju predsjednika i člana Upravnog vijeća Gradske knjižnice i 

b) Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Gradske knjižnice i 

dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris
Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog 

: 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić). 

i se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaklju
čku a) i b), te nakon glasanja utvrđuje da je  
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e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

uglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Dnevnog  

KA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
ČITAONICE 

ELNIK GRADA PULE Boris 
čelnica Upravnog odjela za 

ć zaključuje raspravu i daje 
ka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

sova “ZA”, bez glasova “PROTIV” bez “SUZDRŽANIH glasova, 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gradske knjižnice i  

knjižnice i čitaonice 

ća Gradske knjižnice i 

Boris Miletić. 
 odjela za kulturu  

ć zaključuje raspravu i 



 

Vijeće sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo: 

a) RJEŠENJE
o razrješenju predsjednika i 
Gradske knjižnice i 
 

Vijeće sa 21 glasom „
donijelo: 

b) RJEŠENJE
o imenovanju predsjednika
Gradske knjižnice

  
 
 
AD – 18.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O RASPORE
 SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITI

STRANAKA U 
 GRADSKOM VIJE

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradona
Obrazloženje akta je dala Jasmina Nina Kamber, pro
 
Nadležna radna tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolovi
 

Budući se nitko nije javio za raspravu, predsjednik Tizinano Soši
i daje na glasanje Odluku o izmjenama Odluke o raspore
aktivnosti političkih stranaka u Gradskom vije
glasanja utvrđuje da je  

Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 
donijelo 

 
ODLUKU 
o izmjenama Odluke o raspore
političkih stranaka u Gradskom vije

  
 
 
AD – 19.  DONOŠENJE: 

a) Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Srednjoro
davanja koncesija za razdoblje 2019. 

b) Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 
godinu 

c) Odluku o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja postoje
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog
Miletić. Obrazloženje je dao
uređenje, komunalni sustav i imovinu

e sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

RJEŠENJE 
razrješenju predsjednika i člana Upravnog vijeća 

Gradske knjižnice i čitaonice  Pula 

„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDR

RJEŠENJE 
predsjednika i članova Upravnog vijeća 
nice i čitaonice  Pula 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O RASPORE
SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITI
STRANAKA U  
GRADSKOM VIJEĆU GRADA PULA-POLA ZA 2019. GODINU

čku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
Obrazloženje akta je dala Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu.

će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović ). 

i se nitko nije javio za raspravu, predsjednik Tizinano Sošić zaklju
i daje na glasanje Odluku o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 

kih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2019.

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 

o izmjenama Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti 
čkih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola 

DONOŠENJE:  
Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana 

davanja koncesija za razdoblje 2019. – 2021. godine 
Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 

c) Odluku o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja postojeće brodogradilišne luke Tehnomont -

dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA
dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela

imovinu, za točke 19.a), b) i c) 
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e sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

SUZDRŽANIH“ glasova, 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O RASPOREĐIVANJU  
SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH 

POLA ZA 2019. GODINU 

Pule Boris Miletić. 
elnica Upravnog odjela za kulturu. 

i se nitko nije javio za raspravu, predsjednik Tizinano Sošić zaključuje raspravu 
ivanju sredstava za financiranje 
Pola za 2019. godinu, te nakon 

e sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 

ivanju sredstava za financiranje aktivnosti  

čnog (trogodišnjeg) plana 

Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2019. 

c) Odluku o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 
- Pula 

GRADA PULE Boris 
odjela za prostorno 



 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela
- Odbor za statut i druge opće 
- Odbor za prostorno uređenje
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao
postavljeno pitanje. 
 
Predsjednik Tiziano Sošić zaklju
nakon glasanja utvrđuje da je 

 
Vijeće sa 19 glasova „ZA“,, bez glasova „PROTIV“ i s 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 

donijelo 
a) ODLUKU 

o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju srednjoro
plana davanja koncesija za razdoblje 2019. 

 
Vijeće sa 18 glasova „ZA“, bez 

donijelo 
b) ODLUKU 

o izmjenama
2019. godinu

  
Vijeće sa 21 glasom „

donijclo  
c) ODLUKU 

o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja postoje
Pula 

 
 
 
AD – 20.  DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU STRU

POVJERENSTVA ZA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU NA 
PODRUČJU GRADA PULA

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradona
Obrazloženje akta je dao Giordano Škufli
komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
- Odbora za statut i druge opće
- Odbor za izbor i imenovanja (potpredsjednica: Elena Gattoni
 
Budući se nitko nije javio za rije
glasanje Rješenje o imenovanju Stru
području Grada Pula-Pola, te nakon glasanja utvr
 
 

tijela: 
 akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

enje (predsjednik: Igor Belas). 

sudjelovao je Mirko Jurkić te Giordano Škufli

zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje
 

e sa 19 glasova „ZA“,, bez glasova „PROTIV“ i s 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 

 
o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju srednjoroč
plana davanja koncesija za razdoblje 2019. – 2021. godine

e sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i s 3 „SUZDRŽANA“ glasa 

 
izmjenama i dopuni Odluke o donošenju Plana davanja

godinu 

„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDR

 
donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu gospodarskog korištenja postojeće brodogradilišne luke Tehnomont 

DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU STRUČNOG 
POVJERENSTVA ZA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU NA 

GRADA PULA-POLA 

čku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Pule Boris Mileti
Obrazloženje akta je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ure

tijela: 
e akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 

Odbor za izbor i imenovanja (potpredsjednica: Elena Gattoni-Stepanov). 

i se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiiano Sošić zaključuje raspravu i daje na 
o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru na 

Pola, te nakon glasanja utvrđuje da je  
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kuflić odgovor na 

glasanje točke a),b) i c ), te 

e sa 19 glasova „ZA“,, bez glasova „PROTIV“ i s 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 

o izmjenama i dopuni Odluke o donošenju srednjoročnog (trogodišnjeg) 
2021. godine 

glasova „PROTIV“ i s 3 „SUZDRŽANA“ glasa 

davanja koncesija za 

SUZDRŽANIH“ glasova 

donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u 
e brodogradilišne luke Tehnomont - 

ČNOG  
POVJERENSTVA ZA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU NA 

elnik Grada Pule Boris Miletić.  
elnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

 

čuje raspravu i daje na 
nog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru na 



 

Vijeće sa 20 glasova ZA, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 
donijelo 

 
RJEŠENJE 
o imenovanju Stru
na pomorskom dobru na podru

 
 
 
AD – 21.  DONOŠENJE 

ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA GRADA PULE
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONA
Prijedlog akta je obrazložila Vesna Saji
upravu. 
 
Nadležna radna tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
- Odbor za izbor i imenovanja (potpredsjednica: Elena Gattoni
  

Budući se nitko nije javio za rije
na glasanje Rješenje o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 
Grada Pule., te nakon glasanja utvr

 
Vijeće sa 21 glasom“ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

donijelo 
RJEŠENJE 
o imenovanju Stru
na području Grada Pula
 
 
 

 Ovime je dnevni red iscrpljen.
Predsjednik Tiziano Sošić

la 16ma sessione del consiglio municipale della citta' di Pola.
 
DOVRŠENO u 11:10 SATI 
 
 

GRADSKO VIJE
 
 
ZAPISNIK SASTAVIO  
IVAN KLARIĆ v.r.    
 
KLASA:021-05/19-01/68 
URBROJ:      
Pula, 05.06.2019. 
 

e sa 20 glasova ZA, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 

o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije 
na pomorskom dobru na području Grada Pula-Pola 

 RJEŠENJA O IMENOVANJE POVJERENSTVA
ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA GRADA PULE

čku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE
Prijedlog akta je obrazložila Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i op

će akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
Odbor za izbor i imenovanja (potpredsjednica: Elena Gattoni-Stepanov). 

i se nitko nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić zaključ
na glasanje Rješenje o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 
Grada Pule., te nakon glasanja utvrđuje da je  

glasom“ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru
čju Grada Pula-Pola 

Ovime je dnevni red iscrpljen. 
Sošić zaključuje 16. sjednicu Gradskog vijeća 

la 16ma sessione del consiglio municipale della citta' di Pola. 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

     PREDSJEDNIK
     TIZIANO SOŠI
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e sa 20 glasova ZA, bez glasova „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 

POVJERENSTVA 
ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA GRADA PULE 

ELNIK GRADA PULE 
elnica Upravnog odjela za financije i opću 

 

ć zaključuje raspravu i daje 
na glasanje Rješenje o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

glasom“ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

nog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru 

 - dichiara conclusa 

PREDSJEDNIK 
TIZIANO SOŠIĆ v.r. 


